
سیزدهم؛ دولت  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  با  امروز«  »صبح  رودررو  گفتگوی 

و  کاغذ  ارز   تخصیص 
مطبوعات  بندی   رتبه 

است! انجام  حال  در 

رسمی از برجام؛

بازگشت به میز مذاکره

3

کشور؛ تمام  در  هوشمند  محدودیت های  تا  دانش آموزان  واکسیناسیون  از 

واکسن  کدام   
کودکان   برای 

است؟ بهتر 
4

ابوذر؛ جشنواره  پایانی  آئین  از  گزارشی 

نسیل پتا
رضوی  خراسان   

رسانه حوزه  در 
5

2

شماره 1031 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان

به
شن

03
07
1400

با سلام خد مت امام عصر)عج(



2
شنبه 3 مهر 1400/   سال سوم  /   شماره 1031

Vol.3.No.1031 / September .24.2021

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

ت
اس

سی

آیت الله خامنه ای و دیپلماسی جنگ؛ هیئت های 
میانجی

محسن پاک آیین
قسمت دوم

در سال 13۶0 نیروهای مسلح انقلابی متشکل از نیروهای مردمی، سپاه و عناصر انقلابی ارتش با کسب 
پیروزی های متعدد همچون شکستن محاصره اهواز، آزادسازی سوسنگرد و بیرون راندن ارتش عراق از 
گیلان غرب و آبادان، امید صدام و حامیان وی برای پیروزی را کمرنگ کردند. در این مقطع با هدایت 
قدرت های بزرگ که از پیروزی صدام ناامید شــده بودند، کشورها و هیئت های میانجی فعال شدند و 
اقدامات سیاسی برای یافتن راه حل جهت خاتمه جنگ، شکل جدید و جدی تری به خود گرفت. هیئت
های میانجی، بخصوص از سوی سازمان کنفرانس اسلامی و جنبش عدم تعهد مکرراً به ایران می آمدند.

شخصیت های مختلف از کشورهای اسلامی مانند احمد سکوتوره رئیس  جمهور گینه؛ ضیاءالحق رئیس  
جمهور پاکستان؛ بلند السون نخست  وزیر ترکیه؛ یاسر عرفات از فلسطین؛ آریالای داود جاوارا از گابن و 
این مجموعه یک بار هم پشت سر امام نماز مغرب را به پا داشتند. آیت الله خامنه ای در جایگاه رئیس 
جمهور با هیئت های میانجی دیدار  و مواضع منطقی ایران را صریحا تشریح می کردند. ایشان در این 

رابطه در مصاحبه با مجله   سروش13۶0/1۲/۲۶ می گویند:
»  به تجربه فهمیده  ایم که هیئت  ها در وضعیت جنگ هیچ گونه تأثیری نمی  توانند داشــته باشند. اما 
اینکه انگیزه آنها چیســت پاسخ واحدی ندارد. انگیزه  های گوناگونی بر میانجی  های صلح حاکم است. 
چون بعضی از آنها روی نیّت صادق برای اینکه از دو کشور مسلمان افراد و اموال کمتری تلف شود وارد 
میدان مذاکره ی صلح می شوند و بعضی از روی انگیزه  های شخصی برای کسب حیثیت و وجهه ی بین  
المللی و چیزی از این قبیل این کار را می کنند و احتمالاً بعضی هم دوست نمی دارند در آینده نزدیکی شاهد 
پیروزی نظامی ایران باشند؛ لذا مایلند اگر بتوانند ایران را به نوعی پیروزی سیاسی در صلح قانع کنند.«

آیت  اللهّ خامنه  ای معمولًا در دیدارهای دیپلماتیک با هیئت های خارجی، سه شرط را به عنوان مقدمه 
صلح عادلانه مطرح می  کردند. این ســه شرط عبارت بودند از خروج بی  قید و شرط نیروهای متجاوز، 

تأمین خسارت  های ایران و مجازات متجاوز.
اغلب هیات های میانجی چه اولاف پالمه، فرســتاده  سازمان ملل و چه فرستادگان سازمان کنفرانس 
اسلامی، عمدتاً بر روی آتش  بس بدون دادن تضمین برای خروج اشغال گران بعثی، تأکید داشتند. آیت 
الله خامنه ای در این دیدارها می گفتند »ما چنین آتش  بسی را قبول نداریم و نظر خود را هم به آقای 
پالمه گفتیم و هم به هیئت کنفرانس اسلامی و ضمناً تأکید کردیم که ما از آتش بس بدون خروج بلافاصله 
دشمن خاطره  خوشی نداریم. زیرا در جنگ با اسرائیل هم، اعراب آتش  بس و مذاکره را پذیرفتند، ولی 
هنوز هم مذاکره ادامه دارد و همان طور که مشــاهده می شــود نه صحرای سینا و نه جولان هیچ کدام 

هنوز بازنگشته اند.«
معمولا گزارش هیئت های میانجی در اسرع وقت به اطلاع امام خمینی)ره( می رسید. آیت الله خامنه 
ای در ارتباط با رضایت امام خمینی در مصاحبه  با خبرگزاری جمهوری اسلامی پس از دیدار با امام در 

تاریخ 13۶0/1۲/۹ می گویند:
»در ملاقات )با امام خمینی( گزارشــی در خصوص مذاکره با هیئت اعزامی کنفراس اسلامی که قبلًا 
توســط فرزند امام به اطلاع ایشان رسیده بود، داده شد و طی این دیدار مطالبی را که هیئت به عنوان 
پیشنهاد مطرح کرده بود، با پاسخ  های خودمان به اطلاع حضرت امام رساندم... به امام عرض کردیم که 
ما سه شرط خود را اعلام و بر روی آنها ایستادگی کرده  ایم، چون این شرایط یقیناً تضمین  کننده  حقوق 

ملت ایران خواهد بود .....  حضرت امام از مواضع ما راضی بودند و آن را تأیید می  کردند.«
ایشــان یک بار هم در دیدار با اعضای ســتاد بزرگداشــت ارتحال امام در تاریخ 138۲/3/3، به موضع 
سرسخت امام خمینی اشاره کرده و گفتند:»امام آن موقع محکم روی این موضع ایستاده بودند که نه، تا 

وقتی دشمن در داخل خانه ی ماست، ما آتش بس را قبول نمی کنیم.«
غالبا هیئت های میانجی با طفره رفتن از موضوع اشغال اراضی ایران می گفتند ما در جایگاهی نیستیم 
که صحت این مسئله را تشخیص دهیم. در این مواقع آیت  اللهّ خامنه  ای می گفتند: » من راه تشخیص 
را به شما می  گویم فردا هواپیمایی در اختیار شما می  گذارم بروید اهواز، در آنجا هم یک هلیکوپتر به شما 

می  دهم به مناطق اشغالی بروید تا ببینید نیروهای صدام کجا هستند و متجاوز کیست و کجا است«.
جنبــش عدم تعهد نیز از اوایل جنگ تحمیلی برای میانجیگری بین ایران و عراق فعال شــد و هیئت 
صلح کشــورهای غیرمتعهد چند بار به ایران آمدند. در این دیدارهــا آیت اللهّ خامنه ای، مطالبه منطقی 
ایران مبنی بر ضرورت رفع اشــغال و تنبیه متجاوز را با شخصیت های بارز جنبش عدم تعهد همچون 
راجیوگاندی،فیدل کاســترو، رابرت موگابه و شاذلی بن جدید، مطرح کرده و از آنها می خواستند که بی  
طرف نباشــند و خود نیز داوری کرده و با طرف زورگو برخورد کنند. انتقاد از سیاست  های جنبش  عدم 
تعهد در قبال رژیم متجاوز عراق، معمولًا یکی از محورهای مذاکرات رئیس جمهوری اسلامی با مقامات 

کشورهای عضو جنبش بود.
ایشان معمولا به هیات های میانجی می گفتند: » مشکل منطقه، صدام است و هر چه درباره این مشکل 
تأخیر و کوتاهی شود، خسارت  های بیشتری وارد خواهد شد. شما صدام را که متجاوزاست، محکوم کنید 
. تجربه این مدت نشان داد که اگر آن روز، دولت  ها صدام را محکوم می کردند، مشکل بسیار زودتر حل 

می شد و پایان می  یافت«.
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بازگشت به 
میز مذاکره

سـرویس سیاسـی/ وزیـر امور خارجـه ایران 
بـا تاکیـد بر اینکـه تهـران در حال بررسـی 
رویکردهـا و مطالعـه پرونـده برجـام اسـت، 
اظهـار داشـت: ان شـاءالله در اولیـن فرصت 
بـه میز مذاکـرات بازخواهیم گشـت، اما میز 
مذاکـره ای کـه نتیجـه بخـش و ثمربخش 

. شد با
دسـتگاه  رئیـس  امیرعبداللهیـان  حسـین 
در  شـرکت  بـرای  کـه  ایـران  دیپلماسـی 
اجـلاس سـران هفتـاد و ششـمین مجمـع 
عمومـی سـازمان ملـل متحـد در نیویـورک 
بـه سـر مـی بـرد، تصریـح کـرد: مـا فعـلا 
بـا اعضـای 1+۴ مذاکـره نخواهیـم داشـت. 
بصـورت فـردی و دو طرفـه بـا طـرف های 
کـه  زمانـی  ایـم.  کـرده  گفتگـو  مختلـف 
بررسـی هـا در جمهـوری اسـلامی ایـران 
و مطالعـه پرونـده برجـام بـه نتیجـه برسـد، 
در میزمذاکـره مطالـب و دیدگاههـا تبـادل 

خواهـد شـد.
امیرعبداللهیـان ایـن روزهـا در نیویورک در 
حـال انجـام دیدارهـای دیپلماتیـک پـی در 
پـی و فشـرده بـا همتایان خود و مسـوولان 
نهادهـای بیـن المللـی در حاشـیه نشسـت 
تـا  مجمـع عمومـی سـازمان ملـل اسـت، 
سیاسـت هـای دولت سـیزدهم را تشـریح و 

روابـط خارجـی را تنظیـم کنـد.
بـا او در لابـلای برنامه های بسـیار فشـرده 
اش، مصاحبـه ای کوتـاه دربـاره دو محـور 
همسـایگان  بـه  سـیزدهم  دولـت  رویکـرد 
و  هـا  بحـث  عمـده  محـور  کـه  برجـام  و 
بیـن  و  اروپایـی  مقامـات  بـا  دیدارهایـش 
المللی اسـت، در محـل نمایندگـی ایران در 
سـازمان ملـل داشـتیم که بـا گشـاده رویی 
پاسـخ داد و بعـد مصاحبـه کوتـاه مـا دوباره 

بـه دیـدار بـا همتـای دیگـری رفـت.
حرف های وزیر خارجه جدید ایران به 

جوسپ بورل
وزیـر امـور خارجـه دولـت ایـران در پاسـخ 
بـه پرسشـی دربـاره مذاکراتش بـا همتایان 
اروپایـی و مسـوولان بیـن المللـی از جملـه 
اروپـا  اتحادیـه  خارجـی  سیاسـت  مسـوول 
آنهـا  بـه  بـه صراحـت  اظهـار داشـت: مـا 
اعـلام کردیـم کـه دولـت جدیـدی کـه در 

عملگراسـت. آمـده،  کار  روی  ایـران 
رئیـس دسـتگاه دیپلماسـی ایـران گفت: در 
ملاقـات هایـم بـا وزیـران خارجـه انگلیس، 
آلمـان و نیـز آقـای جوسـپ بورل مسـوول 
سیاسـت خارجـی اتحادیه اروپا و مسـوولان 

سـازمان ملـل و سـایر کشـورهای اروپایـی 
کـه بـه نوعـی درگیر ایـن موضـوع )برجام( 
هسـتند، بـه صراحـت گفتـم مناسـبات بـا 
از  متشـکل  اروپـای  بـه  محـدود  را  اروپـا 
سـه کشـور آلمان، انگلیـس و فرانسـه نمی 

نیم. ا د
 امیرعبداللهیـان تاکیـد کـرد: بـه صراحـت 
را  مسـاله  ایـن  مقابـل  هـای  طـرف  بـه 
گفتیـم کـه دولت جدیـد ایران قائل نیسـت 
مذاکـره برای مذاکره داشـته باشـد. برای ما 

دسـتاورد ملمـوس مهـم اسـت.
وی تصریـح کـرد: آنهـا بایـد چنـد نکتـه را 
درک کننـد . نکتـه اول اینکـه بایـد تصمیم 
بگیرنـد کـه آیـا مـی خواهنـد بـه برجـام و 
تعهداتشـان برگردنـد؟  در عمـل جـز بخش 
بسـیار کوچکـی از تعهداتـی کـه در برجـام 
آنهـم در مقطعـی خـاص،  پذیرفتـه بودنـد 
اتفـاق دیگـری رخ نـداده اسـت. بازگشـت 
آنهـا بـه تعهدات باید همـراه بـا ابتکاراتی از 

باشـد. مقابل  طـرف 

وزیـر امـور خارجـه ایـران گفـت: مـن بـه 
آقـای جوسـپ بـورل مقـام عالـی سیاسـت 
خارجـی اتحادیـه اروپـا گفتـم کـه بالاخـره 
مـردم مـا می پرسـند کـه این همـه مذاکره 
و گفتگـو شـد، طولانی ترین سـند، طولانی 
تریـن مذاکـره در طـول تاریـخ معاصـر در 
حوزه دیپلماسـی، حـالا آورده اش و در واقع 
بـرای کشـور چـه  آن  اقتصـادی  دسـتاورد 

بود؟ چیـزی 
بورل دیدگاهها و انتقادات را منتقل می 

کند
حـال  عیـن  در  افـزود:  امیرعبداللهیـان 
انتقـاد کـردم، مگـر مـی شـود آقـای بایدن 
از یـک طـرف از ایـران بخواهـد بـه میـز 
مذاکـره برگـردد، گاهـی اوقـات پیـام هایی 
را ارسـال کننـد کـه مـا حاضریـم دو جانبـه 
بـا هـم گفتگـو کنیـم و همزمـان در حالـی 
کـه آمریـکا مدعـی اسـت مـی خواهـد بـه 
تعهداتـش و برجـام بازگـردد، تحریـم هـای 
مـردم  و  اسـلامی  جمهـوری  علیـه  جدیـد 

کشـورمان اعمـال مـی کننـد.

اسـلامی  جمهـوری  دیپلمـات  ارشـدترین 
در  را  مطالـب  ایـن  کـرد:  تصریـح  ایـران 
نیویـورک بـه طـرف هـای مذاکـره کننـده 
مـی گویـم و آقـای جوسـپ بورل هـم قرار 
شـد ایـن مطالـب را منتقل کند کـه بالاخره 
حـرف ایـران منطـق دارد. ایشـان پذیرفـت 
که این اسـتدلالی که شـما در ایـن موضوع 
داریـد ، اسـتدلال درسـت و حـرف منطقـی 
تکلیـف  بایـد  هـا  آمریکایـی  و  اسـت  ای 
خودشـان را بـا ایـن موضـوع روشـن کننـد.

رفتار آمریکا پارادوکسیکال است
امیرعبداللهیـان اظهار داشـت: رفتـار آمریکا 
پارادوکسـیکال و متعـارض اسـت. از یـک 
طـرف دعـوت و درخواسـت برای بازگشـت 
بـه برجـام و از طـرف دیگـر اعمـال تحریم 
هـای جدیـد و بعضـا هـم ادبیـات منفی که 
بـکار  هایشـان  مصاحبـه  و  هـا  رسـانه  در 

گرفتـه می شـود.
شکست سیاست انزوای سیاسی و 

دیپلماتیک آمریکا
ایـران  دیپلماسـی  دسـتگاه  جدیـد  رئیـس 
اسـت  ایـن  مهـم  نکتـه  امـا  کـرد:  تاکیـد 
جمهوری اسـلامی ایـران در دنیا بـه عنوان 
یـک برنـد ) الگو( مطرح اسـت. مـا الان در 
نیویـورک از کثـرت ملاقـات هـا بـه دلیـل 
محدودیـت زمانـی مجبـور شـدیم بعضی را 
بصـورت کوتـاه انجـام دهیـم و بعضـی را 
عذرخواهـی و بـه زمـان دیگـری موکـول 

. کنیم
وی افـزود: ایـن نشـان دهنده آن اسـت که 
حتـی سیاسـت آمریکایـی هـا بـرای انزوای 
سیاسـی و دیپلماتیـک ایـران هم بـه نتیجه 
انـدازه و جایـگاه جمهـوری  ای نرسـیده و 
اسـلامی ایـران در منطقـه و در نظـام بیـن 
الملـل را کشـورها، دولت هـا و حاکمیت ها 

بـه خوبـی درک مـی کنند.
 وزیـر امـور خارجـه ایـران اظهـار داشـت: 
ایرانـی هـا بـا توجـه بـه تاریـخ و تمـدن و 
کـه  نیسـتند  ملتـی  ایـران،  بـزرگ  ملـت 
بـه رغـم همـه  دنیـا دیـده نشـوند.آنها  در 

فشـارهایی کـه دشـمنان اعمـال مـی کنند، 
در دنیـا مـی درخشـند.

از میز مذاکره فاصله نمی گیریم
 امیرعبداللهیـان گفـت:  مـن خیلـی خـوش 
اسـت.  روشـنی  آینـده  آینـده،  کـه  بینـم 
مناسـبات اقتصـادی بـا سـرعت خوبـی ان 
شـاء الله قـوت خواهد گرفـت و پیش خواهد 
کشـور  داخـل  در  را  آن  تاثیـرات  و  رفـت 

خواهیـم دیـد.
وی افـزود: مـا به دنبـال این نیسـتیم که از 
میـز مذاکـره فاصلـه بگیریـم. حتمـا مذاکره 
ای را کـه تامیـن کننده حقـوق و منافع ملت 

مـان باشـد، دنبال مـی کنیم .
خط قرمز دولت اقای رئیسی

وزیـر امـور خارجـه جدیـد ایـران در عیـن 
حـال اظهـار داشـت: امـا از خطـوط قرمـز 
دولـت آقـای رئیسـی هـم ایـن اسـت کـه 
مـا نمـی خواهیـم کشـور را بـه برجـام گره 
بزنیـم. کشـور را بـه مذاکـرات ویـن گـره 
بزنیم و هر بخشـی در مسـیر خـودش برای 

توسـعه، تعالـی و پیشـرفت کشـور کار مـی 
کند.رئیس دسـتگاه دیپلماسـی ایـران اضافه 
کـرد: اگـر در ایـن مسـیر، مذاکـرات وین و 
برجـام هم به نتیجه ای رسـید، فبهـا المراد. 
تبدیـل بـه کاتالیـروزی مـی شـود و روابـط 
و پیشـرفت هـای اقتصـادی مـا سـرعت و 

شـتاب بیشـتری خواهـد گرفـت.
در میز مذاکره دیدگاهها مبادله خواهد شد

وزیـر امـور خارجـه در پاسـخ به این سـوال 
خبرنـگار ایرنـا کـه آیا آقـای جوسـپ بورل 
جـواب طـرف مقابـل را قـرار اسـت بـه مـا 
منتقـل کنـد؟ گفـت: طبعـا اتحادیـه اروپـا 
یکـی از وظایفـش این اسـت کـه دیدگاهها 

را در مذاکـرات بـه هـم نزدیـک کنـد.
امیرعبداللهیـان افـزود: امـا ما فعـلا مذاکره 
بـا اعضـای 1+۴ نخواهیـم داشـت. بصورت 
فـردی و دو طرفـه بـا طـرف هـای مختلف 
گفتگـو کـرده ایـم. زمانی که بررسـی ها در 
جمهـوری اسـلامی ایـران و مطالعـه پرونده 
میزمذاکـره  در  برسـد،  نتیجـه  بـه  برجـام 

مطالـب و دیدگاههـا تبـادل خواهد شـد.

  رئیـس دسـتگاه دیپلماسـی ایـران در عین 
حـال گفـت: طـرف هـای مقابـل مـا خیلی 
اصـرار دارنـد کـه زمـان بازگشـت بـه میـز 
مذاکـره نبایـد طولانـی باشـد. مـن بـه آنها 
توضیـح دادم علیرغمـی که مـا دولت جدید 
هسـتیم، بـا بحـران افغانسـتان مواجهیم که 
بخشـی ازمسـائل مرزی کشـور مـا را تحت 

تاثیـر خودش قـرار داده اسـت.
اسـلامی  جمهـوری  دیپلمـات  ارشـدترین 
بـه  بازگشـت  موضـوع  در  افـزود:  ایـران 
رویکردهـا  بررسـی  حـال  در  مذاکـرات 
فرصـت  اولیـن  در  الله  شـاء  ان  و  هسـتیم 
بـه میـز مذاکـره بازخواهیـم گشـت امـا میز 
مذاکـره ای کـه نتیجـه بخـش و ثمربخش 

باشـد.
فرصت های جدیدی فرا روی ما و منطقه 

قرار داد
وزیـر امـور خارجـه جدیـد ایـران همچنیـن 
منطقـه  بـا همتایـان  گفتگوهایـش  دربـاره 
ای و همسـایگان گفـت: در گفتگوهایـی که 
بـا کشـورهای منطقـه  داشـتیم و همچنـان 
ادامـه دارد، حـس کـردم فضـای جدیـدی 
ایجاد شـده اسـت. کشـورهای منطقه تمایل 
دارنـد با دولـت جدید و رویکـرد جدیدی که 
اولویتـش را همسـایگان اعلام کرده اسـت، 
بـا انگیـزه بیشـتری نسـبت بـه گذشـته کار 
کنند.امیرعبداللهیـان اظهـار داشـت: لذا فکر 
مـی کنـم فرصت هـای جدیـدی فـرا روی 

مـا و کشـورهای منطقه قـرار دارد.
دیـدارش   بـه  دیپلماسـی  رئیـس دسـتگاه   
کـرد  اشـاره  قرقیزسـتان  خارجـه  وزیـر  بـا 
و گفـت: چنـد روزی از سـفر آقـای دکتـر 
رئیسـی بـه تاجیکسـتان مـی گـذرد. ایـران 
سـازمان  در  دایـم  عضویـت  پروسـه  وارد 
شـانگهای شـده اسـت، اولیـن سـفر رئیس 
جمهـوری بـه یکی از کشـورهای همسـایه 
شـمالی مـا بـوده کـه اعضـای شـانگهای 
را در سـطح سـران کشـورها دیـدار کردنـد.  
وزیـر امـور خارجـه افـزود: طبعـا ایـن سـفر 
آثـار مثبـت خـودش را بـر دیدارهـای ما در 

نیویـورک گذاشـته اسـت .
کشـورهای  در  گفـت:  امیرعبداللهیـان 
همسـایه احسـاس می کنند شـعار و رویکرد 
دولت به همسـایگان واقعی اسـت و بخشـی 
از آن توسـط رئیس جمهوری عملیاتی شـده 
و آنهـا علاقـه منـد هسـتند که تاکیـد کنند 
درایـن حـوزه هـم مایلنـد روابـط شـان را با 

ایـران توسـعه دهند.

یادداشت

به صراحت به طرف های مقابل این مساله را گفتیم که دولت جدید ایران قائل نیست مذاکره برای 
مذاکره داشته باشد. برای ما دستاورد ملموس مهم است

,,

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شــماره 1۴00۶030۶3510000۹5 مورخ 1۴00/۶/7 
مربوط به کلاســه 13۹811۴۴0۶01۲000010 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  خلیل  آباد 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای ســید حسین عسکری فرزند سید محمد باقر به شماره 
شناســنامه 08۹03۹۲۲۶۹ صادره از کاشمر در یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 117۴۹3/55 
متر مربع قســمتی از ششــدانگ پلاک ۶0  اصلی بخش واقع در کندر بخش چهار خلیل آباد به 
آدرس کنــدر جاده کندر به عظیم آباد خریداری از مالک رســمی خانم فرخنده پرورش و آقایان 
علی جلالی کندری ویحیی نقی پور محرز گردیده اســت. لذا بــه منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/۶/17. تاریخ 

انتشار نوبت دوم: 1۴00/7/3
علی خدادادی –رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شــماره 1۴00۶030۶3510000۹3 مورخ 1۴00/۶/7 
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  خلیل  آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زینت 
طالبیان یزدی فرزند محمد رضا به شماره شناسنامه 08۹010۶835 صادره از کاشمر در یک قطعه 
زمین مزورعی به مســاحت 753۲5/8۴  متر مربع قسمتی از ششدانگ پلاک ۶0  اصلی واقع در 
کندر بخش چهار خلیل  آباد به آدرس کندر جاده کندر به عظیم آباد خریداری از مالک رســمی  
خانــم فرخنده پرورش و آقایان علی جلالی کندری و یحیی نقی پور محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.تاریخ 

انتشار نوبت اول: 1۴00/۶/17. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/7/3
علی خدادادی –رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شــماره 1۴00۶030۶3510000۹1 مورخ 1۴00/۶/7 
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  خلیل  آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم منیر 
ناظمی فرزند محمد به شــماره شناسنامه 1105۲ صادره از کاشمر در ششدانگ یک قطعه زمین 
مزورعی به مســاحت 75010/۹۴ متر مربع قســمتی از ششدانگ پلاک ۶0  اصلی واقع در کندر 

بخش چهار خلیل آباد به  آدرس کندر جاده کندر به عظیم آباد خریداری از مالک رســمی خانم 
فرخنده پــرورش و آقای علی جلالی کندری و آقای یحیی نقی پور محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.تاریخ 

انتشار نوبت اول: 1۴00/۶/17. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/7/3
علی خدادادی –رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

511/4یات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 1۴00۶030۶00500۴۶1۶ 
مورخ 1۴00/0۶/08  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور 
تصرفات مالکانه و بلامعارض خانم دنیا عطار فرزند علیرضا نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت 117 مترمربع مترمربع از پلاک شماره 5۹ اصلی واقع در اراضی زرنده بخش 1۲ حوزه 
ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای ابراهیم حلاجی محرز گردیده است.لذا بموجب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین 
نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشــار 
در شــهرها و در روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل 
وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره 
ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت 
و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومــی محل رذا ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست ./ ص. تاریخ انتشار نوبت اول 1۴00/0۶/17 

تاریخ انتشار نوبت دوم 1۴00/07/03   
علی امینیرییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/5هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهــی موضــوع مــاده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامــه قانون تعییــن تکلیــف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی نظر به دســتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف 
وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و 1 برابر رای شماره 
1۴00۶030۶005005001 مورخ 1۴00/0۶/۲۴  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر 
در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض آقای علی ایمانی فرد فرزند محمد نســبت 
به ششدانگ یکباب ســاختمان به مساحت 130/3۲ مترمربع از پلاک شماره ۲۲۹ اصلی واقع در 
اراضی بیرم آباد بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رســمی خانم راضیه نقیبی 
فرزند محمد محرز گردیده است.۲ رای شماره 1۴00۶030۶00500۴۹۹3 مورخ 1۴00/0۶/۲۴ 
هیــات اول موضوع مــاده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و 
بلامعارض آقای قاســم ســلیمانی فرزند علی نسبت به ششــدانگ یکباب ساختمان به مساحت 
۹۹/80 مترمربع از پلاک شماره 10۹ و 110 فرعی از 13 اصلی واقع در اراضی گذر شوری بخش 
1۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رسمی آقای علی کاشفیان فرزند محمد اسماعیل 
محرز گردیده اســت. 3 برابر رای شماره 1۴00۶030۶00500۴۹۶7 مورخ 1۴00/0۶/۲۴ هیات 
اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض 
خانم تهمینه حیدری فرزند جواد نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۲11/55 مترمربع 
از پلاک شماره 3۹۶ فرعی از ۲۲۴ اصلی واقع در اراضی احمدآباد بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشابور 
خریداری از مالک رسمی آقای ابوالحســن کوچک زاده فرزند علی محرز گردیده است. ۴ برابر 

رای شــماره 1۴00۶030۶00500۴۹83 مورخ 1۴00/0۶/۲۴  هیات اول موضوع ماده یک قانون 
مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض خانم زهرا ایمانی پور فرزند 
قاســم نسبت به ششدانگ یکباب مغازه به مساحت 10۲/87 مترمربع از پلاک شماره 1۴1 فرعی 
از ۲30 اصلــی واقع در اراضی حاج کاظمی بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک 
رسمی آقای مرتضی بلبلی محرز گردیده است. 5 رای شماره 1۴00۶030۶00500۴۹81 مورخ 
1۴00/0۶/۲۴ هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض آقای عقیل عبداللهی فرزند امیرمحمد نســبت به ششدانگ یکباب مغازه به 
مســاحت 7۴/۴0 مترمربع از پلاک شماره 18۴ فرعی از 37 اصلی واقع در اراضی کوشک بخش 
1۲ حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی خانم محبوبه علی نژاد محرز گردیده است. 
۶ برابر رای شــماره 1۴00۶030۶00500۴۹۹۴ مــورخ 1۴00/0۶/۲۴ هیات اول موضوع ماده 
یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض خانم فرشته تباشیر 
فرزند علی نســبت به ششدانگ یکباب ســاختمان به مساحت 1۹1/1۲ مترمربع محل کل پلاک 
شــماره 1015 فرعی از ۲31 اصلی واقع در اراضی مرتضی آباد بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشابور 
خریداری از مالک رســمی خانم صغری سوقندی فرزند حســین محرز گردیده است. لذا بموجب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین 
نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشــار 
در شــهرها و در روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل 
وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره 
ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت 
و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومــی محل رذا ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست ./ ص. تاریخ انتشار نوبت اول 1۴00/07/03 

تاریخ انتشار نوبت دوم 1۴00/07/18   
علی امینیرییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/6هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهــی موضــوع مــاده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامــه قانون تعییــن تکلیــف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی نظر به دســتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف 
وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 1 برابر رای شماره 
1۴00۶030۶005005051 مورخ 1۴00/0۶/۲7 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر 
در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض آقای جمشید انتظاری فرزند ابوالقاسم نسبت به 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 10۹/38 مترمربع از پلاک شماره ۲50 فرعی از ۲3۲ اصلی 
واقع در اراضی نجف اباد بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی 
پیرایش فرزند محمدحســن محرز گردیده است. ۲ رای شماره 1۴00۶030۶0050050۹۶ مورخ 
1۴00/0۶/۲8 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض آقای عبدالخالق کاظمی زاده فرزند نوروز علی نســبت به ششــدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت ۹0/75 مترمربع از پلاک شماره 30 فرعی از 15 اصلی واقع در اراضی فاروب 
رمان بخش 5 حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رســمی آقای محمدحسین عارفخانی 
محرز گردیده اســت. 3 برابر رای شماره 1۴00۶030۶0050050۹۹ مورخ 1۴00/0۶/۲8 هیات 
اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض 
آقای حســن پارسا فرزند محمد نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 87/۶0 مترمربع 
از پلاک شــماره ۲77 فرعی از ۲31 اصلی واقع در اراضی مرتضی آباد بخش ۲ حوزه ثبت ملک 
نیشــابور خریداری از مالک رســمی خانم حوریه حسینیان محرز گردیده اســت. ۴ برابر آرای 
شــماره 1۴00۶030۶0050050۹7 و 1۴00۶030۶00500510۶ مورخ 1۴00/0۶/۲8 هیات اول 
موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض آقایان 
محمدرضا محمدآبادی فرزند علی اکبر و علی اکبر محمدآبادی فرزند حســین هر کدام نسبت به 

ســه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب صحن حیاط از پلاک شماره ۹ فرعی از یک اصلی واقع در 
اراضی ده لانه بخش 1۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رسمی خانم انیس سلامی 
محرز گردیده اســت. 5 برابر رای شماره 1۴00۶030۶00500505۹ مورخ 1۴00/0۶/۲7 هیات 
اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض 
آقای حسین حسینی فرزند رحمت اله نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 11۲/5۶ 
مترمربع از پلاک شــماره ۲5 فرعی از 10 اصلی واقــع در اراضی گذر جهان آباد بخش 1۲ حوزه 
ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای محمداسماعیل فرح بخشیان فرزند حبیب محرز 
گردیده است. ۶ رای شماره 1۴00۶030۶005005100 مورخ 1۴00/0۶/۲8 هیات اول موضوع 
ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض آقای ابوالفضل 
جعفری فرزند مرادعلی نســبت به ششــدانگ یکباب ساختمان به مســاحت ۲۴7/87 مترمربع از 
پلاک شماره ۲7 فرعی از 15 اصلی واقع در اراضی فاروب رمان بخش 5 حوزه ثبت ملک نیشابور 
خریداری از مالک رسمی ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( محرز گردیده است. لذا بموجب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین 
نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشــار 
در شــهرها و در روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل 
وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره 
ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت 
و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومــی محل رذا ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست ./ ص. تاریخ انتشار نوبت اول 1۴00/07/03 

تاریخ انتشار نوبت دوم 1۴00/07/18   
علی امینیرییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شماره 1۴00۶030۶00۶00۲8۶۹  
هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحــد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه 
تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم معصومه احمدی احمدآباد  فرزندقدرت اله  به شماره 
شناسنامه 1۴۹ صادره از تربت حیدریه نسبت به نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
11۲/70 متر مربع ) یکصد و دوازده و هفتاد صدم متر مربع ( قسمتی از اراضی رباط سنگ پلاکـ  
1۲5  اصلــی واقع در خراســان رضوی بخش پنج حوزه ثبت ملک تربــت حیدریه  خریداری مع 
الواســطه از مالک رســمی محمد رجبی فهندری محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه 
مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها 
منتشــر تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشــته باشند باید از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید 
اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت 
مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نیست. تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/07/03. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/07/1۹
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
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ایجاد ۲ میلیون شغل تا چهار سال آینده در حوزه صنعت
وزیر صنعت، معدن و تجارت )صمت( گفت: دولت تلاش می 
کند تا چهار ســال آینده چهار میلیون شغل در کشور ایجاد 
شــود که از این میزان دو میلیون شغل در حوزه صنعت و بر 

عهده وزارت صمت است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از شــبکه اطلاع 
رسانی تولید و تجارت )شــاتا(، سید رضا فاطمی امین، وزیر 
صمت، صبح روز گذشــته، در جریان سفر رییس جمهور و 
اعضای دولت به اســتان ایلام از چهار واحد تولیدی واقع در 
شهرک صنعتی شهرستان ایوان بازدید و در جهت رفع موانع 

و مشکلات این واحدها دستورات لازم را صادر کرد.
فاطمی امین روز جمعه در نشســت شورای اداری شهرستان 
ایــوان اظهار کرد: امســال به لحاظ اقتصادی ســالی ویژه 
محســوب می شــود و امیدواریم با تلاش و کمترین هزینه 
از ایــن دوران گذار عبور کنیم.  تحول در بخش اقتصادی از 
اولویت های مهم دولت سیزدهم است که باید با همدلی این 

امر مهم تقویت شود.
وی با بیان اینکه با تهیه ســند راهبــردی برنامه ها و منابع 
مالی و عملکردی، نحوه عملکرد مدیران ارزیابی می شــود 
که این موضوع طی هفته های آینده در پنج استان کشور از 
جمله ایلام آغاز می شــود، گفت: مدیران استانی ظرفیت ها 
و فرصت های اقتصادی اســتان ها را شناسایی و مشکلات 
قابل حل را پیگیری کنند.وزیر صمت با بیان اینکه مشکلات 

واحدهای تعطیل و نیمه تعطیل شهرســتان ایوان قابل حل 
اســت تصریح کرد: با توجه به برنامه ریزی انجام شــده با 
تکمیل طرح های تولیدی نیمه تمام، اشــتغال چشــمگیری 

ایجاد می شــود.  کسری بودجه نیز به ســبب کمبود منابع 
و افزایش هزینه هاســت که با برنامــه ریزی می توان این 
موضــوع را نیز رفع کرد.به گفته وی بــا افزایش تولیدات و 

توســعه بخش اقتصادی می توان عمران شهری شهرستان 
ایوان را حل کرد زیرا بخشی از هزینه های تولیدات از محل 

ارزش افزوده این واحدها پرداخت می شود.
وزیر صنعــت، معدن و تجارت همچنین در حاشــیه بازدید 
از واحدهای تولیدی اســتان ایلام، گفت: بر اســاس برنامه 
ریزی های صورت گرفته طی ۶ ماهه دوم ســال جاری پنج 
میلیارد دلار تولیدات صنعتی داخلی بیش از ســال گذشته به 

کشورهای خارجی صادر خواهد شد.
این بازدیدها از شــرکت تعاونی ۲۴51 ســولفات پتانســیم، 
شــرکت غشاء گستر و شــرکت فولاد زاگرس و نورد ایوان 
انجام شد. شرکت فولاد زاگرس در سال ۹۲ کلنگ زنی شد 
که با ظرفیت تولید سالانه 500 هزار تن فولاد اسفنجی فعال 
می باشد. در این واحد تولیدی 1۶0 نفر به صورت مستقیم و 
800 نفر غیر مستقیم مشغول کار هستند. کارخانه نورد ایوان 
غرب نیز در ســال 1388کلنگ زنی و سال 13۹0 افتتاح شد 
و به بهره برداری رســید. در این واحد صنعتی نیز ســالانه 
150 تا ۲00 هزار تن میلیگرد آجدار فولادی تولید می شــود 
و بیش از ۲00 نیرو به صورت مستقیم و غیر مستقیم در آن 
مشــغول کار می باشند. عمده محصولات این کارخانه ها به 
استان های همسایه ایلام صادر می شود.وزیر صمت در سفر 
به ایوان ظهر امروز جمعه با تعدادی از خانواده های شهدای 

این شهرستان دیدار کرد.

انتقاد از مطرح کردن واردات گوشت قرمز 
به کشور

قائم مقام نظام صنفی کشاورزی و منابع طبیعی گفت: مطرح شدن واردات گوشت قرمز 
در شرایطی که با مازاد دام زنده مواجهیم، تاسف بار است.

به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از مهر، موســی رهنمایی، قائم مقام نظام 
صنفی کشــاورزی و منابع طبیعی کشور در واکنش به مباحث مطرح شده مبنی بر اینکه 
صادرات شیرخشــک از کشور، موجب حذف لبنیات از سبد غذایی خانوار می شود، گفت: 
تا قبل از گســترش یافتن کارخانجات شیرخشک، با مازاد شدید شیرخام مواجه بودیم و 
این مســاله موجب می شد که کارخانجات لبنی هر طور دوست دارند با دامداران برخورد 
کنند چرا که مازاد تولید منجر به این می شــد که دامداران ناچار به عرضه محصول خود 

با هر قیمتی باشند.
وی ادامه داد: بعد از ایجاد و گســترش کارخانجات شیرخشــک، مازاد تولید شیرخام در 
کشــور مدیریت شد و دامداران توانستند محصول خود را به قیمت واقعی تر عرضه کنند 

و نفس بکشند.
رهنمایی تاکید کرد: کســانی که خواهان عدم صادرات شیرخشــک هستند، می خواهند 
همچنان با مازاد شــیرخام مواجه باشــیم تا کارخانجات بتوانند در زمینه خرید و تعیین 
قیمت شیرخام جولان دهند ضمن اینکه صادرات و واردات محصولات سلیقه ای نیست 
که با حرف یک نفر بتوان آن را متوقف کرد یا از ســر گرفت، در این حوزه قانون داریم 

و باید به قانون عمل کرد.
وی تصریــح کرد: ما نیز خواهان این هســتیم که مصرف فرآورده های لبنی در کشــور 
افزایش یابد و جای بیشــتری را در سبد مصرفی خانوار داشته باشد و با توجه به اهمیت 
این مساله و ارتباط آن با نظام سلامت جامعه، دولت باید به مصرف کنندگان یارانه بدهد 

و قدرت خرید آنان را در این زمینه افزایش دهد.
رهنمایی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به مطرح شدن بحث واردات گوشت 
قرمز به کشور اظهار داشت: مطرح شدن چنین مباحثی در شرایطی که با مازاد دام زنده 

در کشور مواجه هستیم، جای تاسف دارد.
وی تاکیــد کرد: چه لزومی دارد وقتی با مازاد دام مواجه هســتیم و نیاز به صادرات آن 
داریم دولت اقدام به واردات گوشــت قرمز کند؟ چرا نیاز کشــور را از منابع داخل تامین 

نمی کنند؟

رکورد بی سابقه ترخیص کالاهای اساسی 
از گمرکات کشور

معاون فنی گمرک گفت: از ابتدای سال جاری تا ۲۶ شهریورماه، بیش از 1۲ میلیون تُن 
کالای اساسی از گمرکات کشور ترخیص شده است.

به گزارش  روزنامه »صبح امروز« و به نقل از صدا و ســیما، مهرداد جمال ارونقی اظهار 
داشــت: از ابتدای سال جاری تا ۲۶ شــهریورماه، بیش از 1۲ میلیون تُن کالای اساسی 
مشمول ارز ترجیحی اعم از گندم، ذرت، جو، دانه های روغنی، روغن خام، دارو، تجهیزات 
و ملزومات ضروری پزشــکی، به ارزش حدود 7 میلیارد دلار از گمرکات کشور ترخیص 
شده است که این میزان ترخیص کالا، نسبت به مدت مشابه در سال قبل، از نظر وزنی 
۲۴ درصد و از نظر ارزشــی حدود 80 درصد افزایش نشان می دهد که رکورد جدیدی در 

ترخیص کالاهای اساسی از گمرکات کشور به شمار می رود.
وی با اشــاره به این موضوع که در حال حاضر صاحبان کالاهای اساســی، با اطمینان 
خاطر نســبت به ترخیص کالاهای اساســی خود از گمرکات کشور اقدام می کنند افزود: 
تســهیلات ارائه شده از ســوی گمرک، حمل یکســره و ترخیص فوری می باشد و در 
صورتی که کد رهگیری بانک، از ســوی صاحبان کالا ارائه نشــود، می توانند نسبت به 
ترخیص ۹0 درصد از کالاهای خود اقدام کنند و اســتقبال از این امر باعث روان تر شدن 

ترخیص کالاهای اساسی از گمرکات کشور شده است.
این مقام مســئول خاطرنشــان کرد: برای حذف کمترین ایستایی در ترخیص کالاهای 
اساسی، پیشــنهاد قرار گرفتن تمامی این اقلام در مسیر سبز ترخیص به هیأت مقررات 
زدایی وزارت اقتصاد داده شده و با پذیرش این موضوع، به زودی تمامی کالاهای اساسی 
و ضروری کشور از مسیر سبز گمرک ترخیص شده و صرفاً هنگام خروج کالا از گمرک، 
مجوزهای قانونی لازم اخذ خواهد شــد.ارونقی گفت: در حال حاضر، 55 فروند کشتی، 
حاوی بیش از ۲ میلیون تُن کالای اساسی نیز در حال تخلیۀ کالاهای خود یا منتظر در 

لنگرگاه بوده و هیچ گونه کمبودی از نظر کالاهای اساسی وجود ندارد.
معاون فنی گمرک اشــاره کرد: در حال حاضر بیش از 10 هزار تُن محموله مرغ منجمد 
در سردخانه های اســتان تهران تخلیه و ضمن نمونه برداری و صدور مجوزهای قانونی 
از جمله مجوز دامپزشــکی، اجازه ترخیص فوری قسمت عمدۀ این محموله ها از سوی 

گمرک صادر شده است.

سهم مسکن از تسهیلات بانکی ۴ برابر 
شد

معاون وزیر راه و شهرســازی از افزایش ۴ برابری سهم مسکن از کل تسهیلات بانکی 
در کشور خبر داد.

بــه گزارش روزنامــه »صبح امــروز« و به نقــل از خبرگــزاری تســنیم، حبیب الله 
طاهرخانی اظهار کرد: در حوزه تأمین مالی مســکن، هــم در قانون جهش تولید و هم 
مصوبه بودجه سال 1۴00 سهم مناسبی را برای عرضه مسکن در نظر گرفته شده است.

وی یادآور شد: در سال های گذشته سهم مسکن از تسهیلات بانکی در حداقل ممکن و 
تنها 5 درصد بود اما در جهت گیری های جدید این رقم به ۲0 درصد تســهیلات بانکی 
رسیده است. این امر دسترسی مردم را افزایش داده و فعالیت بخش خصوصی را در حوزه 

تولید مسکن رونق می دهد.
مدیرعامل شــرکت عمران شهرهای جدید ایران بیان کرد: مکان یابی و تأمین زمین این 
عرضه های گسترده را با لحاظ کردن همه شرایط اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی 
انجام خواهیم داد.طاهرخانی گفت: سیاســت الحاق زمین به شــهرها و همچنین توسعه 

درونی شهرها در قالب بافت های فرسوده همچنان در دستور کار قرار دارد.

مجموعا ۶۵ میلیون دوز واکسن از گمرک 
ترخیص شد

بر اساس آمارهای گمرک ایران، مجموعا ۶5 میلیون دوز واکسن از گمرک ترخیص شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از خبرگزاری تســنیم، طبق  آمارهای گمرک 
ایران از نیمه بهمن ســال گذشته تاکنون بیش از  ۶5 میلیون دوز واکسن وارد کشور و  

تحویل نمایندگان وزارت بهداشت شده است.
از 15 بهمن ۹۹ تا اول مهر سال جاری 55 محموله واکسن کووید1۹ از طریق فرودگاه 
امام خمینی وارد کشور شده و پس از انجام فوری تشریفات گمرکی به طور حمل یکسره 
شبانه روزی و از پای پرواز به طور مستقیم تحویل نمایندگان وازدت باداشت شده است.
بر اســاس این گزارش، طی این مدت ۶5 میلیون دوز واکسن از کشورهای چین، ژاپن، 

ایتالیا، روسیه کره جنوبی و هند وارد ایران شده است
 بررســی جزئیات محموله های وارداتی واکسن نشــان می دهد که بیشترین محموله به 

واکسن سینوفارم از چین با 33 محموله حاوی بیش از 55 میلیون  دوز اختصاص دارد.
گفتنی اســت، این آمار با احتســاب ورود 5 میلیون دوز واکسن ســینوفارم چینی در روز 

گذشته لحاظ شده است.

خبر

گفتگوی رودررو »صبح امروز« با وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی دولت سیزدهم؛

تخصیص ارز کاغذ و رتبه بندی مطبوعات در حال انجام است!
که  می شود  ســالی  چند 
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مشــکلات بسیاری بر 
ســر راه واردات کاغذ 
وجــود دارد،  چراکــه 
با  ارز را  بانک مرکزی 
تعلل اختصاص می دهد و 
همیــن اتفاق همــراه با 
بحث نــرخ ارز، منجر به 
حفظ روند صعودی قیمت 
کاغذ می شود. بنابراین در 
میان بســیاری از صنایع 
که بقــای آنهــا به کاغــذ بســتگی دارد، 
رســانه های مکتوب نیز متضرر این جریان 
بوده اند و تاکنون همواره بحث های زیادی بر 
ســر تامین ارز کاغذ به ویژه کاغذ نشــر و 
مطبوعات مطرح شــده است. البته بد نیست 
یادآور شــویم که اواخر دولت قبل، ارزی به 
واردات کاغذ برای مطبوعات تخصیص داده 
شــد و اخیرا نیز معــاون مطبوعاتی وزارت 
فرهنــگ و ارشــاد اســلامی از تصویــب 
مصوبه ای در خصوص تخصیص ۲0 میلیون 

دلار ارز برای واردات کاغذ در آینده نزدیک و 
اجرایی شــدن آن در مهرماه سال جاری خبر 

داد.
تخصیص ارز کاغذ انجام می شود

در حاشیه مراسم اختتامیه پنجمین جشنواره 
رســانه ای ابوذر و در خصوص تخصیص ارز 
برای کاغذ مطبوعات، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســلامی در گفتگوی اختصاصی با روزنامه 
»صبح امروز« بیان کرد: هفته گذشته مشکل 
تخصیص ارز بــرای کاغذ مطبوعــات را با 

هماهنگی با بانک مرکزی حل کردیم. 
محمدمهــدی اســماعیلی ادامــه داد: برای 
ایــن منظور ۲0 میلیــون دلار نیاز بود که با 
آقای کمیجانی، رئیــس کل بانک مرکزی، 
مذاکراتی انجام شــد تا تخصیص رقم مزبور 
صورت گیرد و فرایند آن در حال انجام است.

رتبه بندی مطبوعات در حال بررسی 
مجدد است

موضــوع مطروحه بعدی خبرنــگار روزناامه 
»صبــح امروز« بــا وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی دولت ســیزدهم بحث رتبه بندی 
مطبوعات بود. همانطور که مشــخص است 
رتبه بندی در گام نخســت با هدف ارتقای 
کیفیت رســانه ها انجام میپذیرد و سرنوشت 
امتیــازات آن تاثیر مســتقیمی بر تخصیص 
یارانه و کاغــذ، اختصاص آگهی های دولتی، 
جبران ســرانه های پرداخت نشده و... دارد 
و به عنوان یک ضریب عددی، در تقســیم 

بودجه اختصاص یافته هر نوبت موثر است.
بد نیست اشاره ای داشــته باشیم که حوالی 
اواخر ســال ۹۶، رتبه بندی مطبوعات کشور 
به انجمن صنفی برون سپاری شد و ارزیابی 

هــای اولیه نیز به انجام رســید اما اعمال و 
اجرایی شدن قطعی آن تاکنون در انتظار یک 
امضا از وزیر فرهنگ دولت قبل یا فعلی باقی 

مانده است.
در این خصوص نیز اسماعیلی، وزیر فرهنگ 
و ارشاد اســلامی در گفتگوی اختصاصی با 
»صبح امروز« مطرح کرد: در جریان اهمیت 
موضــوع رتبه بندی مطبوعات هســتم و به 
همین دلیل در حال بررسی مجدد است تا در 

اسرع وقت به انجام رسد.

مطالبات اهالی رسانه از وزارت فرهنگ 
و ارشاد

همچنین در مراســم اختتامیه پنجمین دوره 
ابوذر خراســان رضوی در شامگاه  جشنواره 
اول مهــر کــه با حضــور وزیــر فرهنگ و 
ارشاد اســلامی، اســتاندار خراسان رضوی، 
معاون هماهنگ کننده ســپاه امام رضا)ع(، 
اعضای شورای شــهر و جمعی از مسیولین 
در تالار شهر مشهد برگزار شد، دبیر شورای 
سیاســت گذاری جشنواره رســانه ای ابوذر و 
همچنین رئیس بسیج رسانه خراسان رضوی، 
مطالبات اهالــی رســانه از وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی را مطرح کرد که یکی از 

مــوارد مهم این مطالبات را یک بعُدی بودن 
صندوق هنر خواند که ســبب شده است به 
حقوق اصحاب رسانه، چه در اعطای امتیازها 

و چه در موارد دیگر ظلم شود.
عباس محمدیان بیان کرد: مشــکلات بیمه، 
معیشــت و حقوق خبرنگاران به فراموشــی 
سپرده شــده و لابی های عجیب و غریب در 
حمایت از رســانه ها و خط کشی های سیاسی 
وجود دارد. همچنین اکنون که بحث مسکن 
در دولت ســیزدهم مطرح است، نیازمند این 
هستیم که اصحاب رســانه در آن حوزه نیز 

مورد توجه قرار گیرند.
وی مطرح کرد: یارانه هایی که به مطبوعات 
اختصاص داده شــده باید بروزرسانی شود و 
در روش اجرای یارانه به مطبوعات نیز قطعا 
باید تجدیدنظر صورت پذیرد. همچنین تمام 
آگهی های دولتی محل فســاد باقی مانده اند 
و هیچ روشــی نیست که در ثبت آگهی های 

دولتی فسادستیز باشد.
صندوق فرهنگ، هنر و رسانه!

در این خصوص نیز وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی با بیان اینکه » بنده به پشــتیبانی 
و اعتمــاد رئیــس جمهــور علاقه منــد به 
فرهنگ این کشور، مســئولیت را پذیرفته و 
مشــکلات را حل می کنم« بیان کرد: تمامی 
دســتگاه هایی که بودجــه فرهنگی دریافت 
می کنند و ســاختار فرهنگی نیز دارند باید با 

وزارت ارشاد هماهنگ باشد. 
اسماعیلی با اشاره به اینکه » صندوق هنر از 
این به بعد، صندوق فرهنگ و هنر و رســانه 
می شــود و همه فعالان ایــن حوزه اعضای 
این خانواده هســتند که مــورد حمایت قرار 

می گیرند« گفت: عضوگیــری صندوق هنر 
و رســانه برای عضو شــدن خبرنگارانی که 
نتوانســتند عضو صندوق شــوند، از ماه های 
آینده آغاز می شــود. همچنین موضوع بیمه 
تکمیلــی اهالی رســانه را پیگیری می کنیم. 
تصور می کنــم تفاوت هایی کــه بین اهالی 
فرهنگ و رســانه در صندوق هنر و رســانه 
شــکل گرفته و موجب ناخرســندی اهالی 

رسانه شده بود نیز برطرف شود.
تسهیلاتی برای اعضای حوزه فرهنگ، 

هنر و رسانه
وی همچنین بــا بیان اینکه »بنده به عنوان 
عضو کوچکی از خانواده رسانه معضلات را با 
کمک خدا حل می کنم. دولت مردمی دولت 
همه آحاد مردم اســت و به دنبال آن هستیم 
که اختلاف طبقاتی را بشــکنیم.« ابراز کرد: 
با توجه به حمایت های رییس جمهوری و در 
قالب بســته حمایتی و اعتباری منظور شده، 
تسهیلات با بهره ۲ و چهار درصد به اعضای 
صندوق هنر، فرهنگ و رسانه پرداخت خواهد 
شد.اســماعیلی در پایان تاکید کرد: عملیات 
اجرایی این طرح به زودی آغاز شــده و این 
تســهیلات در اختیار فعالان حوزه فرهنگ، 

هنر و رسانه قرار خواهد گرفت.

هفته گذشته مشکل 

تخصیص ارز برای کاغذ 

مطبوعات را با هماهنگی با 

بانک مرکزی حل کردیم

 در جریان اهمیت 
موضوع رتبه بندی مطبوعات 
هستم و به همین دلیل در 
حال بررسی مجدد است تا در 
اسرع وقت به انجام رسد

 با توجه به حمایت های 
رییس جمهوری و در قالب 
بسته حمایتی و اعتباری 
منظور شده، تسهیلات با بهره 
2 و چهار درصد به اعضای 
صندوق هنر، فرهنگ و رسانه 
پرداخت خواهد شد

چین همه فعالیت های مرتبط با رمزارزها را غیرقانونی 
اعلام کرد

کرایه سواری های اربعین ۱۴۰۰ اعلام شد
بانک مرکــزی چین روز جمعه ســخت گیری خود در مورد 
بیت کوین را افزایش داد و اعلام کرد همه اقدامات مرتبط با 
رمزارزها غیرقانونی هســتند و خواهان بررخود شدید با بازار 

آن شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از سی ان بی سی، 
بانک مرکــزی چین روز جمعه ســخت گیری خود در مورد 
بیت کوین را افزایش داد و اعلام کرد همه اقدامات مرتبط با 
رمزارزها غیرقانونی هســتند و خواهان برخورد شدید با بازار 

آن شد.
بانک مرکزی چین اعلام کــرد خدماتی مانند تجارت، ارائه 
توکن، پرداخت ســود بــرای رمزارزها و ثبت ســفارش آنها 
همگی به شدت ممنوع هستند.بانک مرکزی چین همچنین 
اعلام کرد بورس های خارجــی رمزارزها که چنین خدماتی 
را در چین ارائه کنند هم غیرقانونی هســتند و کارکنانی که 
به نمایندگــی از این بورس ها در چیــن فعالیت کنند تحت 

بازجویی قرار خواهند گرفت.بانک مرکزی در بیانیه خود گفته 
است مؤسسات مالی و مؤسســات پرداخت غیر بانکی مجاز 

نیستند فعالیت های مرتبط با رمزارزها را پشتیبانی کنند.
این اولین باری نیســت که چین با رمزارزها برخود شدیدی 
داشته است. چندی پیش هم پکن اعلام کرده بود استخراج 

رمزارزها غیرقانونی بوده و تحت پیگرد قرار خواهد گرفت.

درپی برنامه ریزی های صورت گرفته برای بازگشت زمینی 
زائران ایرانی به کشور از مرز مهران، نرخ کرایه سواری های 
پلاک عمومی بین شــهری از این پایانه مرزی تا 10 مقصد 

مختلف اعلام شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، برای 
اربعین امســال ۶0 هزار زائر ایرانی می توانند به عراق سفر 
کنند و برای رفتن به این کشــور تنهــا از طریق مرزهای 
هوایی مجوز داشــته و می توانند از فرودگاه  بین المللی امام 
خمینــی ])ره( و پنــج فرودگاه دیگر به نجــف بروند و در 

مراسم اربعین امسال شرکت کنند.
اما بر اســاس هماهنگی های صورت گرفتــه زائران برای 
بازگشــت از طریــق پایانه مــرزی مهران نیــز می توانند 
به صــورت زمینی برگردنــد و بر این اســاس نرخ کرایه 
ســواری های بین شهری پلاک عمومی از این پایانه مرزی 
به مقاصد مختلف داخلی اعلام شــده اســت و این نرخ از 
روز اربعین تا زمانی که زائران به کشــور بازگردند، اعمال 

خواهد شد.
البته بــه گفته بابک طالبی  معاون حمل ونقل ســازمان 
راهداری و حمل ونقل جاده ای کشــور  بر اســاس توافق 
صورت گرفته بین ســازمان راهداری و انجمن های صنفی 
با توجه به یکســر خالی بودن این خودروها که باید تا مرز 
مهران بروند، نرخ کرایه آن ها دو برابر محاسبه خواهد شد
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 موفقیت مدیریت شهری در گرو نداشتن 
عملکردی سیاسی است 

رمضانعلی سبحانی فر، نماینده سابق مجلس شورای اسلامی 
مشهد به دلایل گوناگون از جایگاه ویژه ای در زمینه سیاسی برخوردار است؛ ازجمله به دلیل وجود برخی 
از خراســانی ها _چون رئیس قوه قضاییه، رئیس قوه مقننه، و مقام معظم رهبری_ در سطوح بالای 
تصمیم گیری کشور؛ درنتیجه طبیعی است که این شهر بتواند در سیاست های کلی کشور اثرگذار باشد. 
درواقع ارتباطاتی که با این افراد برقرار می شود، مبادله اطلاعات و همچنین گزارش هایی که ارائه می 

گردد، می تواند اثرگذار در تصمیم گیری های کلان کشور باشد. 
اگر بخواهیم نگاهی به ســیر تاریخی فعالیت های سیاسی و اجتماعی مدیران شهری مشهد بیاندازیم 
متوجه فراز و فرودهای این مدیریت می شویم. در دوره ای صرفا این مدیریت در اختیار اصلاح طلبان 
بوده و در دوره ای دیگر اصولگرایان بر جایگاه قدرت بوده اند. همچنین در دوره هایی این مدیریت به 

صورت ترکیبی از اصلاح طلبان و اصولگرایان بود.
 اما نکته مهم اینجاست در هر دوره ای از مدیریت شهری حداقل در دو دهه اخیر _چه مدیریت متشکل 
از اصول گرایان و اصلاح طلبان و چه به صورت جناح خاص سیاســی_ زمانی که مسائل سیاسی بر 
عملیات کاری و اقدامات مدیریتی دخالت زیادی نداشــته باشد، می توان گفت که به لحاظ عملکردی 
دوره ای مثبت بوده و توانسته در مسائل سازندگی شهر اثرگذاری بیشتری داشته باشد. بنابراین آنجا که 

مدیریت شهری به صورت سیاسی عمل نکرده، موفقیت بیشتری به دست آورده است.
نکته حائز اهمیت در این بین وجود دو مؤلفه اصلی برای شهر مشهد است؛ یعنی حاشیه نشینی و زیارت. 
مشــهد پس از تهران یکی از بزرگترین شهرهای کشور است. شهر زیارتی خود یکی از عواملی است 
که منجر به افزایش حاشیه نشینی می شود. از سوی دیگر خراسان رضوی یکی از بزرگترین استان ها 
است و در دو دهه اخیر به دلیل بروز خشکسالی ها، مهاجرت از روستاها و دیگر شهرستان های استان 
با هدف کسب درآمد به سمت مشهد وجود داشته و همین امر باعث افزایش حاشیه نشینی شده است. 
درنتیجه نیاز است امکانات و ظرفیت های شهرستان ها را افزایش داد تا از این طریق با کاهش مهاجرت 
ها به سمت مشهد روبه رو شویم. بدیهی است که حاشیه نشینی بزهکاری ها و ناهنجاری ها را افزایش 
داده و مشکلات عدیده ای را برای شهروندان به وجود می آورد. از آنجا که مشهد، شهری زیارتی است؛ 
بنابراین چنین اتفاقی زیبنده شهر نیست و بایستی چاره اندیشی های لازم برای جلوگیری از مهاجرت 
صورت بگیرد. درواقع ما نیازمند برنامه ریزی های دقیقی هستیم تا افرادی که برای زیارت به مشهد می 

آیند حاشیه این شهر را برای اسکان انتخاب نکنند.

یادداشت 

فردا چه کسانی به مدرسه می روند؟
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش درباره بازگشــایی مدارس به تشریح جزئیات آغاز سال تحصیلی 
1۴01ـ1۴00 پرداخت و گفت: از فردا سوم مهر دانش آموزان مدارس کم جمعیت روستایی و عشایری، 

دانش آموزان هنرستانی و کلاس اولی ها به مدرسه می روند.
برنا نوشت: علیرضا کمرئی سخنگوی وزارت آموزش وپرورش گفت: بر اساس اولویت هایی که مشخص 
کردیم، فردا دانش آموزان مدارس کم جمعیت روستایی و عشایری، دانش آموزان هنرستانی برای دروس 
مهارتی و دانش آموزان پایه اول ابتدایی به مدرسه می روند. سایر دانش آموزان، آموزش را فعلا از طریق 

شبکه آموزشی دانش آموزان )شاد( و مدرسه تلویزیونی دنبال می کنند.
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش در امر بازگشــایی مدارس در واکنــش به این جمله که »برخی 
دبستان ها هنوز هیچ برنامه ای به خانواده ها برای حضور دانش آموزان کلاس اولی در مدرسه نداده اند«، 
گفت: خانواده ها عجله نکنند. مدارس متناســب با شــرایط و با در نظر وضعیت و رعایت پروتکل ها و 

دستورالعمل ها اقدام می کنند و به خانواده ها اطلاع می دهند.
وی با بیان اینکه »حضور دانش آموز کلاس اولی در مدرســه حداقل یکبار در هفته بوده و در ســاعات 
طولانی نیست« اضافه کرد: حضور دانش آموزان کلاس اولی در مدرسه صرفا برای آشنایی دانش آموز 

با مدرسه و معلم است و قرار نیست که روند آموزش صرفا از این طریق باشد.
کمرئی درباره حضور پایه دومی ها در مدارس گفت: بر اساس الگوی بازگشایی مدارس، دانش آموزان پایه 
دومی ها مجاز به حضور در مدرســه نیستند؛ البته ممکن است مدرسه ای، یک روز با رعایت پروتکل ها 
برای آشــنایی دانش آموزان با معلم، جلسه ای را برگزار کند اما فعلا آموزش مستمر حضوری برای این 

گروه مجوز داده نشده است.
وی تصریح کرد: در نیمه اول مهر، مدارس کم جمعیت عشایری و روستایی و در نیمه دوم مهر، مدارس 
پرجمعیت عشــایری و روستایی با پیش بینی پروتکل ها و مجوزها شروع به فعالیت می کنند؛ همچنین 
در مهر ماه هنرستانی ها برای آموزش دروس مهارتی و »کلاس اولی ها به صورت محدود« در مدارس 

حضور می یابند.
سخنگوی وزارت آموزش و پرورش در امر بازگشایی مدارس درباره سرانه بهداشتی مدارس اظهار کرد: 

سرانه بهداشتی مدارس تأمین اعتبار شده است و در حال توزیع است.
کمرئی درباره مراسم نمادین بازگشایی مدارس نیز تصریح کرد: ممکن است مدارسی با حضور تعدادی 
از دانش آموزان، مراسم نمادینی در ساعت محدود برای آغاز سال تحصیلی داشته باشند، اما کلاس های 

درس فقط برای همان استثناهایی که اعلام کردیم تشکیل می شود.

علی لندی درگذشت
علی لندی، نوجوان 15 ســاله در پی وقوع آتش ســوزی در یکی از محلات شهر ایذه پیش از رسیدن 
نیروهای امداد با فداکاری ۲ نفر را نجات داد، ســاعت 1۲ شــب گذشــته پس از چند روز بستری در 

بیمارستان دارفانی را وداع گفت و آسمانی شد.
 مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: علی لندی، نوجوان 15 ساله در پی وقوع 
آتش ســوزی در یکی از محلات شهر ایذه پیش از رســیدن نیروهای امداد با فداکاری ۲ نفر را نجات 

داد، ساعت 1۲ شب گذشته پس از چند روز بستری در بیمارستان دارفانی را وداع گفت و آسمانی شد.

 ایرنا نوشــت: آرش نجیمی افزود: این نوجوان فداکار و قهرمان ملی با ســوختگی حدود ۹0 درصد، و 
پس از اقدامات اولیه در بیمارستان طالقانی اهواز برای سیر مراحل درمان خود به بیمارستان امام موسی 

کاظم)ع( اصفهان اعزام شده بود، بدلیل سوختگی زیاد جان به جان آفرین تسلیم کرد.

واکسیناسیون همگانی با ابتلای  70 درصد جامعه 
به بیماری کرونا

داریوش فرهود با بیان اینکه »خوشبختانه یا متاسفانه تأثیرات واکسن ها طولانی مدت نیست؛ چرا که 
واریانت های جدید ایجاد می شود که برای واکسن ها ناشناخته اند« گفت: اگر 70 درصد مردم به بیماری 

مبتلا شوند خودش یک دوره واکسیناسیون محسوب می شود.
برنا نوشت: داریوش فرهود، پدر علم ژنتیک ایران در این باره اظهار کرد: اینکه واکسن کرونا علی رغم 
واکسن های دیگر در عرض یک سال تا یک سال و نیم ساخته شد، اصلا خطرناک نیست و برای تزریق 

کنندگان خطری ایجاد نمی کند. 
او با بیان اینکه »واکســن های کرونا با پلتفرم های مختلف ساخته شــده است، اما نمی تواند اثر بدی 
بر ژنتیک افرادی که آن ها تزریق می کنند، داشته باشد« افزود: خوشبختانه یا متاسفانه تأثیرات واکسن ها 

طولانی مدت نیست؛ چرا که واریانت های جدید ایجاد می شود که برای واکسن ها ناشناخته اند.
فرهود ادامه داد: اکیدا توصیه می شود هر 5 یا ۶ ماه یکبار و یا سالی دوبار حتما واکسیناسیون تکرار شود. 
در حال حاضر واکسیناسیون مجدد برای افرادی که در ابتدا واکسن زدند زود است و لازم است در ابتدا 

همه افراد جامعه واکسینه شوند تا مجدد واکسیناسیون از سر گرفته شود.
به گفته پدر علم ژنتیک ایران، واکسیناســیون همه افراد جامعه و ابتلای عده ای به بیماری کرونا خود 
باعث می شود ایمنی لازم ایجاد شود. همچنین اگر 70 درصد مردم به بیماری مبتلا شوند خودش یک 
دوره واکسیناســیون محسوب می شود. واکسیناســیون مجدد به موقع اعلام خواهد شد تا افراد دوباره 

واکسن تزریق کنند.
فرهود درباره اصلاح ژن ها برای کم شدن ژن های مستعد سرطان و... گفت: ژن های مختلفی در بدن 
همه افراد وجود دارد و سبک زندگی است که به بسیاری از ژن هایی که فی نفسه خطرناکند را امکان 
می دهد، بروز نکند. اگر خواب، خوراک درست نباشد و استرس در زندگی افراد زیاد باشد باعث می شود 

سرطان و بیماری های خطرناکی در بدن افراد ایجاد شود.

یادداشت 

آیا دز یادآور واکسن کرونا باید با ۲ دز تزریق شده یکسان باشد؟

وزیر بهداشت:واکسن فایزر مختص مادران باردار است

پزشــک ویروس شناس گفت: مطالعات اولیه در 
رابطه با دز یادآور واکســن کرونا نشان می دهد، 
الزاما برند دز ســوم نباید با دو دز تزریق شــده 

پیشین یکسان باشد.
ایرنا نوشــت: مهرداد روانشــاد با بیــان اینکه 
»تزریق دز سوم واکسن کرونا که تحت عنوان 
یادآور شناخته می شود، باتوجه به میزان تحریک 
سیستم ایمنی بدن ضرورت می یابد« اظهار کرد: 
گاه سیســتم ایمنی بدن با تزریق دو دز واکسن 
کرونــا تحریک نشــده و بنابرایــن دریافت دز 
ســوم )یادآور( توصیه می شود. همچنین برخی 
از گروه هــای جمعیتی نظیر کادر بهداشــت و 
درمان که در معرض خطر نزدیک با این عفونت 
ویروســی هستند، باید دز ســوم را نیز دریافت 

کنند.
به گفته وی، این دز ســوم الزاما نباید با دو دز 
تزریق شده قبلی مشــابه باشد. به عنوان مثال، 
در صورت تزریق دو دز واکســن ســینوفارم یا 
برکت می توان برای دز یادآور از برند آسترازنکا 

با فناوری ســاخت متفاوت از برکت و سینوفارم 
اســتفاده کرد.روانشــاد ادامــه داد: مطالعــات 
علمی در این زمینه محدود و مســتلزم تکمیل 
تحقیقات پزشکی اســت، اما مطالعات اولیه در 
این رابطه نشــان می دهد کــه می توان از انواع 
متفاوت واکســن اســتفاده کرد. ورود ویروس 
کرونا در قالب عفونت طبیعی و همچنین تزریق 
واکســن کرونا به طور مادام العمر ایمنی ایجاد 
نمی کنند. به تدریج با گذشــت زمان مصونیت 
در مقابــل ویــروس از بیــن رفتــه و بنابراین 
احتمال می رود، در ســال های آتی نیز کشورها 
از واکسیناسیون مجدد بهره گیرند  .وی توضیح 
داد: بــرای اســتفاده از برخی واکســن ها نظیر 
آسترازنکا و اسپوتنیکوی که براساس وکتور 
ویروسی زیست شناسی مولکولی یا حامل برای 
میان گــذاری قطعات دی ان ای بیگانه در ژنوم 
ســلول میزبان ساخته می شــوند، علیه ویروس 
حامل واکسن بدن را وادار به واکنش کرده و بر 
این اساس احتمال می رود که در سال های آتی 

به طور مرتب نتوانند مورد استفاده قرار بگیرند.
روانشاد افزود: اما شماری از واکسن ها همچون 

ســینوفارم یا برکت که برمبنای ویروس کشته 
شــده یا پروتئین های نوترکیب مثل کووپارس 

موسســه رازی ساخته می شــوند، در سال های 
آینــده می توانند مرتبا تجدید شــوند.آیا رعایت 
شــیوه نامه های بهداشــتی مقابله بــا کرونا در 
درازمدت می تواند سیستم ایمنی بدن را تضعیف 

کند؟  
وی در ادامه در پاســخ به این پرســش کهآیا 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی مقابله با کرونا در 
درازمدت می تواند سیستم ایمنی بدن را تضعیف 
کند، گفت: رعایت این ضوابط و استفاده از مواد 
ضدعفونی و الکل، باکتری های سطح پوست را 
از بین می برد، اما این باکتری به دلیل تماس با 
محیط به سرعت جایگرین خواهد شد. بنابراین 
نباید نگران ضعف سیســتم ایمنی بدن به دلیل 
استفاده از این مواد و شوینده ها بود  .این پزشک 
ویروس شناس اضافه کرد: باکتری های دستگاه 
گوارش و حفره دهان نیز با استفاده از این مواد 
ضدعفونی کننده آســیب نمی بینند، بنابراین با 
رعایت این شــیوه نامه های بهداشتی سیســتم 

ایمنی بدن آسیب نخواهد دید.  

وزیر بهداشــت گفت: واکســن فایزر به تعداد 
بســیار محدود و برای تزریق به مادران باردار 
وارد کشــور می شــود و این واکســن به دیگر 
افراد نمی رســد. از مردم می خواهیم که سریعا 

واکســن های مورد تایید وزارت بهداشــت که 
معتبر هســتند را تزریق کنند تا سیستم ایمنی 

بدن آن ها مقاوم شود.
وبدا نوشت: بهرام عین اللهی در حاشیه بازدید 

از بیمارستان شهدا دهلران اظهار کرد: واکسن 
فایزر به تعداد بســیار محــدود و برای تزریق 
مادران باردار وارد کشور می شود و این واکسن 
به دیگر افراد نمی رسد. از مردم می خواهیم که 

سریعا واکســن های مورد تایید وزارت بهداشت 
که معتبر هستند را تزریق کنند تا سیستم ایمنی 
بدن آن ها مقاوم شــود. بیشــترین افرادی که 
امــروزه در دنیا مبتلا به کووید1۹ می شــوند و 

جان خود را از دســت می دهند، واکسن کرونا 
تزریــق نکرده اند و تقاضای بنــده از مردم این 
است که سریعا، واکسن های مورد تایید وزارت 

بهداشت را تزریق کنند.

از واکسیناسیون دانش آموزان تا محدودیت های هوشمند در تمام کشور؛

 کدام واکسن برای کودکان بهتر است؟
پوشش واکسیناسیون برای همه گروه های سنی 
درحال کامل شــدن است از جمله دانش آموزان، 
با وجــود این دبیــر کمیته علمی ســتاد کرونا 
معتقد است برای بازگشایی مدارس نباید عجله 
کرد چراکه ممکن اســت ســبب پیــک جدید 
شــود، همچنین با کامل شــدن واکسیناسیون 
این بار  طوری که  می شود  هوشمند  محدودیت ها 
افــرادی که واکســن تزریق نکردنــد با برخی 

محدودیت ها مواجه خواهند شد.
با ســرعت گرفتن عملیات واکسیناســیون علیه 
ویــروس کرونا بخــش زیادی از افــراد جامعه 
حداقل دُز اول واکســن خود را دریافت کردند. 
طوری که ســامانه ثبــت  نام وزارت بهداشــت 
محدودیت سنی برای دریافت واکسن را لغو کرد 
و از همه گروه های بالای 18 ســال تقاضا کرد 
که با ورود به این سامانه مقدمات تزریق واکسن 

را انجام دهند.
اما این پایان کار نبود، بعد از آن وزیر بهداشــت 
اعلام کرد با پوشــش کامل واکسیناسیون افراد 
بالای 18 سال قرار اســت واکسیناسیون برای 
گروه سنی زیر 18 سال در دستور کار قرار بگیرد. 
اقدامی که سبب ســاز اما و اگرهای زیادی شد، 
به ویژه درخصوص نوع واکســنی که قرار است 
برای این گروه ســنی اســتفاده شود. گروهی از 
خانواده ها نگران عوارض واکسن برای فرزندان 
خود شــدند و در این میان برخی از متخصصان 
هم گفتند مطالعات روی واکسن هایی که در سبد 
واکسیناســیون ایران وجود دارد برای تزریق به 
گروه سنی زیر 18 ســال کامل نیست و نیاز به 

تحقیقات بیشتری دارد.
چرا واکسیناسیون کودکان ضرورت دارد؟

به گــزارش روزنامــه »صبح امــروز« به نقل 
از خبرآنلایــن، بــا این وجــود از قــرار معلوم 
واکسیناســیونِ این گروه سنی شــروع شده و 
متولدین سال های 1385 به بالا می توانند برای 
دریافت واکسن در ســامانه واکسیناسیون ثبت 
نام کنند. اما همزمان بــا اعلام این خبر آن چه 
دارد پرسیده می شود ضرورت واکسیناسیون این 
گروه سنی اســت، چراکه مطالعه رفتاری کرونا 
نشــان داده این ویروس کمترین بیماری زایی و 

مرگ ومیر را برای همین گروه سنی دارد. 
در این  باره دکتر حمیدرضا جماعتی، دبیر کمیته 
علمی ســتاد کرونا می گویــد: »درصد درگیری 
بچه ها نســبت به افراد بزرگســال خیلی کمتر 
اســت، در مطالعاتی که انجام شده شاید تقریباً 
5 درصد بچه ها به کووید درگیر شدند. همچنین 

بیماری بچه ها خفیف اســت و درصدی از آن ها 
که وارد بیمارستان  و آی سی یو می شوند نسبت 

به بزرگسالان به شکل چشمگیری کمتر است. 
منتهی نکتــه ای که وجود دارد این اســت که 
چرخش ویروس می تواند از طریق بچه ها انجام 
شود، درنتیجه تاکید بر بسته شدن مدارس به این 
دلیل بود که ویروس از طریق بچه ها می توانست 
در خانواده ها چرخش پیدا کند و به افراد مســن 
ماننــد پدربــزرگ و مادربزرگ ها منتقل شــود. 
بنابراین افرادی که در ریسک بالا هستند به دلیل 
درگیری به ویروس کارشــان به بیمارســتان و 
آی سی یو و خدایی ناکرده به فوت می رسید. لذا 
یکی از عواملی که می تواند سبب کنترل پاندمی 
در جهان شــود این است چرخش ویروس را در 

میان بچه ها کنترل کنیم.«
وی با اشــاره به حداقل و حداکثر ســن درنظر 
گرفته شــده برای واکسیناســیون کــودکان و 
نوجوانان ادامه می دهد: »الان 1۲ تا 18 ساله ها 
مدنظر ما هســتند. البته در بعضی از کشــورها 
واکسیناســیون این گروه ســنی را برای زیر 1۲ 
ساله ها هم انجام می دهند. یعنی آن ها از 3 سال 
به بالا دارند همه افراد جامعه را واکسن می زنند 

که شامل حال 1۲ تا 18 ساله ها هم می شود.«
اما و اگرهای واکسن »سینوفارم« برای 

کودکان!
از روزی که گفته شــد قرار است واکسیناسیون 
گروه سنی زیر 18 سال در دستور کار قرار بگیرد 
پرســش های زیادی درباره نوع واکسنی که باید 
به آن ها تزریق شــود، مطرح شــد. بسیاری از 
کشــورهای دنیا که تزریق واکسن به این گروه 
سنی را شــروع کردند از واکسن فایزر، مدرنا و 
ســینوفارم اســتفاده می کنند، حــالا ایران قرار 
اســت در کنار چین، امارات و بحرین تبدیل به 
چهارمین کشــوری شود که برای واکسیناسیون 
زیر  18سال واکســن سینوفارم را انتخاب کرده 

است.
 با این وجود آن طور که دبیر کمیته علمی ســتاد 
انتخاب واکســن  کرونا می گوید محدودیتی در 
وجــود ندارد و می شــود از انواع واکســن های 
تایید شــده اســتفاده کرد: »تمام واکسن هایی 
که به وســیله وزارت بهداشــت و سازمان غذا و 
دارو به عنوان واکســن ضد کرونا تایید می شود 
بــرای این گروه ســنی قابل اســتفاده اســت. 
بنابرایــن اهمیت نــدارد که بگوییــم حتماً باید 
این یا آن واکســن باشد. هر واکسنی که وزارت 
بهداشــت تایید کند، می تواند مورد استفاده قرار 

بگیرد به خاطر این که در بچه ها دیده شــده که 
واکسیناســیون عوارض جدی نــدارد و معمولًا 
عوارض کمــی دارد و تازه همین عوارض کم را 
هم در تعداد محدودی از بچه ها از خودش نشان 

می دهد.«
جماعتی ادامه می دهد: »علائمی هم که واکسن 
برای کودکان دارد مانند یک ســرما خوردگی یا 
تــب و لرز خفیف، ضعف بدن یا کمی ســر درد 
است که در یکی دو روز خوب می شود. بنابراین 
چون عوارض واکســن ها کم است و کارایی بالا 
دارد چندان نیاز نیست که ما تاکید روی واکسنی 
خاصی داشته باشیم. اگرچه واکسن سینوفارم و 
واکسن پاستور که مشــترک میان ایران و کوبا 
است جزو واکسن هایی است که برای این گروه 
ســنی استفاده می شــود. اما همان طورکه گفتم 
هر نوع واکســنی که ســازمان غذا و دارو تایید 
کند مورد اســتفاده برای تزریــق به بچه ها قرار 
می گیرد.«او در پاسخ به این پرسش که »این که 
گفته می شــود واکســین ســینوفارم در کشور 
خودمان و برای گروه سنی زیر 18 سال آزمایش 
بالینی اش انجام نشــده و همین مســئله کمی 
شک و شبهه برای استفاده از این واکسن ایجاد 
می کند صحیح اســت؟« می گوید: »خیر، در دنیا 
مطالعــات زیادی راجع به آن درباره همین گروه 
سنی انجام شده اســت، عوارض بسیار ناچیزی 
برای بچه ها دارد؛ بنابراین واکســن خیلی خوبی 
اســت و ما مشکلی با این واکسن نداریم. ضمن 
آن که تزریق آن برای کودکان مانند بزرگسالان 

به صورت دو دُز انجام می شود.«

واکسیناسیون کودکان، بازگشایی مدارس، 
شروع یک پیک جدید!

حالا که قرار اســت گروه ســنی زیر 18 ســال 
واکســینه شــوند زمزمه های بازگشایی مدارس 
قوی تر به گوش می رســد، اما آن چه اهمیت دارد 
عــدم تعجیل در این باره اســت. جماعتی ضمن 
اشــاره به پیش بینی از زمان بازگشایی مدارس 
یادآور می شــود نباید این مســئله شروع کننده 
پیک جدیدی از شیوع کرونا در کشور شود. دبیر 
کمیته علمی ستاد کرونا می گوید: »پیش بینی در 
این باره به سرعت انجام واکسیناسیون بستگی 
دارد، ما با آقای دکتر عین اللهی وزیر بهداشــت 
جلسه ای داشتیم و ایشان در جلسه اعلام کردند 
نزدیک بــه 50 درصد جمعیت واکسیناســیون 
شده اند، این رکورد بسیار بالایی است که در این 
مدت کوتاهی که ایشــان بودند توانستند میزان 
واکسیناسیون را از حدود 8 تا 10 درصد به حدود 
50 درصد برســانند. در مراکز متعدد، از مساجد 
گرفته تا بســیج، همچنین پارک ها و ورزشگاه ها 
مشغول تزریق هستند و چون نیروهای مردمی و 
بسیج وارد شدند و به انجام واکسیناسیون کمک 
کردند خوشبختانه ســبب شد ما الان به درصد 
بالایی برســیم و این بســیار خوب است. درباره 
بچه ها همین مسئله صدق می کند، اگر همکاری 
لازم انجام شــود من فکر می کنم می شود این 
واکسیناســیون را طی یکی دو ماه آینده انجام 
داد.«وی ادامه می دهد: »اگر واکسیناســون این 
گروه سنی انجام شــود، با توجه به انجام شدن 
واکسیناسیون بزرگسالان می تواند کمک کند که 
در چند ماه آینده ما بتوانیم مدارس را بازگشایی 
کنیم. اما این که بگوییم حتماً در آبان این اتفاق 
می افتد الان نمی شود قول داد. چراکه همه چیز به 
ســرعت واکسیناسیون و همکاری مردم بستگی 
دارد، هرچه سریعتر انجام شود این بازگشایی هم 
اتفاق می افتد. منتهی باید تاکید کنم نباید چندان 
عجله کرد، اگر قبل از واکسیناسیون کامل برای 
بازگشــایی مدارس عجله کنیم ممکن است با 

پیک های جدید مواجه شویم.«
ادامه محدودیت کرونایی برای کسانی که 

واکسن تزریق نمی کنند
حالا که پوشش واکسیناسیون برای بزرگسالان 
حداقل در دُز اول انجام شــده و تلاش ها برای 
واکسیناسیون گروه سنی زیر 18 سال ادامه دارد 
وزیر بهداشت صحبت از لغو برخی محدودیت ها 
به میان آورده اســت، دبیر کمیته علمی ســتاد 
کرونا با اشــاره به همین مســئله می گوید: »ما 

هیــچ مطالعه ای نداریم که نشــان داده باشــد 
قرنطینه هایــی کــه انجــام دادیــم در کنترل 
کرونا چقدر کارآیی و اثر بخشــی داشتند. حتی 
مســافرت های  شــد  ســبب  محدودیت ها  آن 
بنابراین معلوم نیست  بیفتد.  اتفاق  بین شــهری 
این محدودیت ها چه اثری داشتند. ضمن این که 
با انجام واکسیناســیون محدودیت ها هوشــمند 
می شود، یعنی کســانی که واکسن کرونا تزریق 
کردند اجازه تردد شــبانه داشــته باشــند سبب 
می شــود محدودیت ها تا حدودی زیادی از بین 

برود.«
او در پاســخ به این پرســش که پــس به دنبال 
ارائه خدمات به ازای واکســینه شــدن هستید؟ 
ادامــه می دهد: »در بســیاری از کشــورهای 
دنیا همین طور اســت. ببینید مــا غیر از موازین 
بهداشــتی مانند اســتفاده از ماســک، شستن 
دســت ها با آب صابون و یا محلول ها پایه الکل، 
برای  اجتماعی،  فاصله گــذاری  انجام  همچنین 
کنترل این پاندمی راهی جز واکسیناسون نداریم، 
بنابراین واکسیناسیون و رعایت نکات بهداشتی 

دو اقدام اساسی برای کنترل پاندمی هستند.
 حالا اگر کســانی این مســئله را قبول نداشته 
باشــند؛ چون آن ها ســبب اختــلال در کنترل 
پاندمی می شــوند ممکن اســت که یکســری 
محدودیت داشته باشــند، مثلًا کسی می خواهد 
مســافرت برود نیاز به ارائه کارت واکسیناسیون 
اســت. اگر کارت واکسیناســیون نداشته باشند 
سبب منع رفت وآمد و انجام کارهایی می شود که 
ممکن است سبب انتقال عفونت در جامعه شود. 
بنابراین این راه حلی است که در آن، نه آن اجبار 
مدنظر وجود دارد و نه این که فرد رها شده است 
تا سبب ایجاد اشکال در کنترل پاندمی کرونا در 

جامعه شود.«
جماعتــی، دبیــر کمیتــه علمی ســتاد کرونا 
در پایان یــادآور می شــود: »اعمــال چنیــن 
مــا  کــه  اســت  زمانــی  محدودیت هایــی 
واکسیناســیون را کامل انجام داده باشــیم و 
دیگر کســی نباشــد که بخواهیم به او واکسن 
بزنیم و اعلام شــود فعلًا مراجعه به هیچکدام 
از مراکز واکسیناســیون نداریم. در این صورت 
یک بازه زمانی تعریف می شــود و آن جا اعلام 
می کنند کسانی که واکســن نزدند به این چند 
مرکز مراجعه کنند، بعــد از آن که فردی برای 
تزریق واکسن مراجعه نکرد با توجه به عدم در 
اختیار داشــتن کارت واکسن عواقب تصمیمی 

که گرفته است با خودش خواهد بود.«

اگر واکسیناسون این 

گروه سنی انجام شود، 

با توجه به انجام شدن 

واکسیناسیون بزرگسالان 

می تواند کمک کند که در 

چند ماه آینده ما بتوانیم 

مدارس را بازگشایی کنیم. 

اما این که بگوییم حتماً در 

آبان این اتفاق می افتد الان 

نمی شود قول داد
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تاریخ فلسفه چین
 »لائــوزه و پیروانــش به این 
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نتیجه رســیدند که آشــوب 
زمانه نشانه ی چیزی از بن 
نادرست است که در همان 
شدن  ســاخته  و  سرشــت 
جامعــه و تمدن ریشــه دارد. 
انسان را بهشتی بود، اما او آن 
را با خطاهایش از دســت داده 
بود و خاســتگاه این خطاها هم 
کوشــش هایی بود که او برای 
ایجاد تمدنی ســاختگی به کار 
برده بــود. پس، تنهــا راه چاره ی این مشــکل 

روگرداندن از تمدن و روکردن به گذشــته ی آغازین است، یعنی برگشتن از حالت فرهنگ 
داری به حالت طبیعی. این راه طبیعت پرســتانه ی اندیشه نشان گر مکتب دائو است.دائویی 
ها اگرچه در آرمان کلی واگشت )از تمدن( متحد بودند در میانشان دو تعبیر متفاوت از مفهوم 
بنیادی دائو پیدا شد. دائو، از نظر لائوزه، نیروی برانگیزاننده ی عالم بود. یک نظر که نماینده 
ی آن جوانگ زه بود دائو را جامعیت خودانگیختگی همه ی چیزهای عالم می دانســت. دائو 
نیرو یا تصوری اســت که همه چیز را به خود وامی گذارد تا به طبع و خود به خود بشــکفند. 
این نظر را می توان برگردان ایده آلیستی یا خیالی مکتب دائو دانست.نظر دیگر از یانگ جو 
اســت که دائو را یک نیروی کور طبیعی )فیزیکی( می داند، که جهان را نه از روی قصد یا 

خواست بلکه به لزوم یا به تصادف ساخته است...«
منزلتي را که فلســفه در تمدن چین به خود اختصاص داده است، مي توان با منزلتي که هر 
آیینی در سایر تمدن ها به دست آورده است قابل قیاس دانست. کتاب حاضر که به قلم یکي 
از اســاتید چیني فلسفه چین نگارش یافته است، تاریخ طولاني و پرفراز و نشییب و آموزنده 

فلسفه چین را موجز و دقیق بیان مي کند. 
»فانگ یو ـ لان »فیلســوف چینی )استاد دانشگاه پکن و پنســیلوانیای آمریکا( نحوه ورود 
فلســفه به چین و همچنین بسیاری از فلسفه های موجود در کشور چین از جمله فلسفه تائو، 
کنفوســیوس، منســیوس، لائوتزو  و مکتب های گوناگون فلسفی موهیست ها، یین یانگ و 
مانند آن را در این کتاب توضیح میدهد .فلســفه بودا و علل ورود و اقبال به آن در کشــور 
چین  نیز و موضوع برتری این فلســفه بر فلســفه کنفوسیوس بحثی است که نگارنده آن را 
مطرح می ســازد .وی علاوه بر آن به چگونگی تبدیل فلسفه بودایی هندی در کشور چین به 
فلسفه بودایی چینی هم اشاره می کند .عناوین برخی از فصل های کتاب از این قرار است:روح 
فلســفه چینی،زمینه فلسفه چینی،منشا مکتب ها،موتزو ، نخستین مخالف کنفوسیوس، یانگ 
چو، نخســتین مرحله مذهب تائو،چوانگ تسه مرحله ســوم آیین تائو، مابعدالطبیعه در آیین 

کنفوسیوس و چه آنیسم : فلسفه سکوت .
کتاب »تاریخ فلســفه چین« اثر فانگ یولان با ترجمه  فرید جواهرکلام را نشر فرزان روز 

در ۶۲7 صفحه منتشر کرده است.

ضیافت »نوبل« بار دیگر لغو شد
مراسم اهدای جایزه نوبل در اســتکهلم همچون سال گذشته به دلیل همه گیری کرونا لغو 

شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از دویچه وله، بنیاد نوبل روز پنج شنبه اعلام کرد 
امسال ضیافت اهدای جوایز نوبل در استکهلم برگزار نخواهد شد و برندگان جوایز خود را در 

کشورهای شان دریافت خواهند کرد.
بر اســاس اعلام بنیاد نوبل، این تصمیم به دلیل نامشــخص بودن وضعیت کرونا و شرایط 

سفرهای بین المللی اتخاذ شده است.
با این حال، مراسمی تشریفاتی برای شــاخه های علمی و ادبیات، بدون حضور برندگان در 

دهم دسامبر و در استکلهم برگزار خواهد شد.
همچنین بنیاد نروژی نوبل که مسوولیت اهدا جایزه صلح نوبل را برعهده دارد، هنوز احتمال 
اهدای جایزه صلح نوبل در »اســلو« و در مراسمی حضوری را رد نکرده است. سال گذشته 

جایزه صلح نوبل در یک مراسم مجازی به »برنامه جهانی غذا« اهدا شد.
برگزیدگان جوایز امسال نوبل در بخش های پزشکی، فیزیک، شیمی، ادبیات، صلح و اقتصاد 

در فاصله چهارم تا یازدهم اکتبر مشخص خواهند شد.
ســال گذشته، ضیافت نوبل برای نخســتین بار در نیم قرن گذشته لغو شد. آخرین  باری که 
ضیافت نوبل لغو شــد به ســال 1۹53 بازمی گردد. این مراسم در طول جنگ جهانی اول و 

دوم نیز لغو شده بود.

قدیمی ترین جواهراتی که کشف  شده اند
محققان معتقدند مجموعه ای از صدف های حلزون که در مراکش کشــف  شده اند درحقیقت 

قدیمی ترین جواهرات جهان محسوب می شوند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از انشــنت اوریجینز، انســان ها از مدت ها پیش 
از گردنبند، دســتبند، گوشواره و سایر اشــکال مختلف جواهرات استفاده کرده اند، اما کشف 
مجموعه ای از مهره ها که در حقیقت صدف های حلزون هستند، نشان می دهد سابقه استفاده 
از جواهرات بســیار بیشتر از آن چیزی اســت که پیش تر گمان می رفت. کارشناسان قدمت 
مجموعه ای از صدف های حلزون را که در غاری واقع در غرب مراکش کشــف شده اند بین 
1۴۲هزار تا 150هزار ســال تخمین زده اند. در این صورت ایــن آثار به عنوان قدیمی ترین 
جواهراتی که تاکنون در جهان کشــف شــده اند محسوب می شــوند. کشف این مهره های 

صدفی در ۲۲ سپتامبر با انتشار مقاله ای در ژورنال »پیشرفت های علمی« اعلام شد.
یک متخصص انسان شناسی از دانشگاه آریزونا و با همکاری محققانی از موسسات مختلف 
 » Bizmoune« مراکش بین ســال های ۲01۴ تا ۲018 مجموعه ای از کاوش ها را در غار

انجام داد.
در طــول این کاوش ها، محققان 33 مهره از جنس صــدف حلزون را که تغییراتی بر روی 
آن ها ایجاد شــده بود در این غار کشف کردند. عرض اندازه این مهره ها کمی بیشتر از یک 
سانتی متر اســت و در مرکز آن ها حفره هایی ایجاد شده است. گمان می رود این مهره ها به 

عنوان یک گردنبند یا دستبند مورد استفاده قرار می گرفته اند.
سرپرست تیم تحقیقاتی این پروژه معتقد است این مهره ها احتمالا بخشی از روش انسان ها 

برای ابراز هویت خودشان از طریق نحوه پوشش بوده اند.
مهره های مشابهی در محوطه های باستان شناسی شمال و جنوب آفریقا نیز کشف شده است 

اما قدمت قدیمی ترین  آن ها به حدود 130هزار سال پیش می رسد.

جزیره کیش میزبان تعزیه می شود
جزیره کیش همزمان با اربعین امام حسین )ع( میزبان تعزیه خوانان می شود.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از  ایسنا در شرایطی که برخی از مناطق کشور به 
دلیل شیوع کرونا هنوز امکان برگزاری فعالیت های جمعی را ندارند، جزیره کیش از شامگاه 

دیروز، اول مهر ماه میزبان مجالس تعزیه و تعزیه خوانان شده است.
این مجالس تعزیه به سرپرســتی حاج مجید خسروان از یکم تا پنجم مهر ماه برپا می شوند 

و به جز اجرای حضوری، به صورت آنلاین نیز از سایت هیات آنلاین پخش خواهند شد.
مجالس تعزیه از یکم تا چهارم مهر ماه راس ســاعت ۲0 الی ۲۲ در فضای باز مسجد جامع 
کیش اجرا می شــود و روز دوشــنبه پنجم مهر ماه همزمان با اربعین ساعت 11 در مصلی 

کیش برگزار خواهد شد.
این برنامه با حضور بیش از ده تعزیه خوان برپا می شــود و پخش آنلاین آن از طریق سایت 

هیات آنلاین صورت می گیرد.

کافه کتاب

خبر

واکنش کانون کارگردانان به اظهارات وزیر ارشاد
به  واکنش  در  ایران  سینمای  کارگردانان  کانون 
سخنان وزیر ارشاد بیانیه 2۸ صنف سینما را بازنشر 

کرد و از آن به عنوان بیانیه ای» تاریخی« نام برد.
بــه گــزارش روزنامــه »صبح امــروز« و به 
نقــل از روابط عمومی در نوشــتاری از کانون 
کارگردانان خانه ســینما آمده اســت:»کانون 
کارگردانان ســینمای ایران در راستای موضع 
گیری آقــای محمدمهدی اســماعیلی، وزیر 
محترم فرهنگ و ارشاد اسلامی، در مورد لزوم 
بازگشت شــوراهای ساخت و نمایش تولیدات 
نمایش خانگی به ســازمان ســینمائی، لازم  
می داند یادآوری کند ایــن امر مطالبه به حق 
ســینماگران و صنوف سینمائی از سال گذشته 
بود که مخالفت خود در مقابل دســت اندازی 
صداوســیما به تولیــدات نمایــش خانگی و 
اعتراض به عقب نشــینی وزارت ارشــاد را در 

بیانیه ای مطرح کردند.
شــبکه نمایش خانگی و تولیدات پلتفرم های 
نوپا به جد در ســال های اخیر مخاطبان را به 
ســمت تولیدات داخلی سوق داده است، امری 
کــه گویا چند ســالی اســت از اولویت کاری 
مدیران صداوســیمای ملی خارج شده است. 
ســازوکار اداری تولیدات نمایش خانگی باید 
از دست صداوســیمائی که مخاطبین خودش 
را روز به روز از دســت می دهــد  خارج گردد 
تا ضمن احترام به خواست مخاطبین میلیونی 
و روزافزون این تولیــدات در داخل و خارج از 
ایران، امنیت شغلی و معیشــتی اهالی سینما 
نیز تامین گردد که در اوضاع آشــفته کرونائی 

سینمای ایران اولویت اصلی است.
لازم میدانیم به پیوســت بیانیه اعتراضی ۲8 

صنف ســینمائی در شــهریور ماه سال ۹۹ را 
برای اطلاع بازنشر کنیم:

اعتراض ۲8 صنف سینمائی به نظارت محدود 
کننده صدا و سیما بر شبکه نمایش خانگی:

ما اعضای صنوف ســینمای ایــران که حرفه 
و معیشــت خود و خانواده هایمان مســتقیماً 

وابسته به تولید محصولات فرهنگی تصویری 
اســت ، اعتراض شدید خود را نسبت به انتقال 
مســئولیت شــبکه نمایش خانگی از سازمان 

سینمایی به صدا و سیما اعلام می داریم.
ما همچنین برای کســانی که پنهان و آشکار 
تلاش می کنند در ســال جهــش تولید این 

صنعــت نوپا را به نابودی بکشــانند نیز اظهار 
تاسف می کنیم.

از تولید  فرصت های شــغلی بوجــود آمــده 
محصولات شبکه نمایش خانگی و پلتفرم های 
»وی اودی« بالغ بر ســه تــا پنج هزار فرصت 
شغلی مستقیم و غیر مستقیم در سال است که 

بدون  پاسخگوی صداوسیما  سیاست های غیر 
شک باعث فرار ســرمایه از این صنعت شده 
و ضرر معیشــتی هنگفتی به اهالی سینما وارد 

خواهد کرد. 
ســپردن سرنوشــت این پدیده نوپای تولید و 
توزیع به ســازمانی که خود رقیب آن اســت 
تصمیمی اشتباه و غیر قابل جبران خواهد بود. 
نبایــد فرامــوش کرد که این شــبکه نمایش 
خانگی  و پلتفرم هــای »وی اودی« بودند که 
در این  ماه های سخت بیماری فراگیر کرونا و 
بی رونقی سالن های ســینما توانستند با اکران 
آنلاین کمک زیادی به سینمای ایران کنند و 
با تولید ســریال ها و محصولات جدید در حال 
پیدا کردن مسیر خود جهت هرچه حرفه ای تر 
شدن هستند. بدیهی است که همه تولیدات در 
یک سطح و بری از کاســتی و عیب نیستند، 
اما بدون شک و براساس تحلیل های تجربی/
حرفه ای، عرصه رقابــت و نیاز جامعه خود به 
خود استانداردها و کیفیت کارها را بالا خواهد 
برد. در حالی که می تــوان پیش بینی کرد که 
صداوسیما با رقابت ناصحیح با این پدیده نو پا 
و شاید هم با قصد حذف رقیب، باعث از دست 
رفتن مخاطبین رســانه های داخلی شده و این 
عرصه را نیز در اختیار شــبکه های ماهواره ای 

قرار خواهد داد.
ما اصناف ســینمائی از مســئولین و دلسوزان 
ایــن عرصه می خواهیم که با جلوگیری از این 
اشتباه تاریخی، مخاطبان شبکه های داخلی را 
به ســوی رسانه های خارجی سوق ندهند و به 
ایجاد بی ثباتی و فرار سرمایه گذاری مشروع از 

این حوزه فرهنگ و هنر دامن نزنند

گزارشی از آئین پایانی جشنواره ابوذر؛

پتانسیل خراسان رضوی در حوزه رسانه
سرویس فرهنگ | شــامگاه پنجشنبه اولین 
روز از پائیز، پنجمین جشنواره رسانه ای ابوذر 
خراســان رضوی، در آیینی بــا حضور وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، با تجلیل و قدردانی 
از نفرات و آثار برتر در تالار شهر مشهد پایان 

یافت.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« مراســم 
اختتامیه پنجمین جشــنواره رسانه ای ابوذر با 
حضور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، استاندار 
خراسان رضوی، اعضای شورای شهر مشهد، 
مدیرعامل خانه مطبوعات خراسان رضوی و 
جمعی از مســدولین و اصحاب رسانه استان 

برگزار شد.
دو هزار و ۶۶0 اثر از رسانه های رسمی و 

۶۴0 اثر از رسانه های غیررسمی
در ابتدای این مراســم دبیر اجرایی جشنواره 
ابوذر خراســان رضوی به ارائه گزارشــی از 
این فستیوال اســتانی پرداخت و اظهار کرد: 
امســال شــاهد تولیداتی بودیم که به کمال 
در چهارچــوب گفتمــان انقلاب اســلامی 
دغدغه هــای اهــل قلــم را ارائــه کردند و 
می توانیم بگوییم جشــنواره ابوذر در خراسان 

رضوی به کمال خود رسیده است.
سیدناصر نعمتی با اشــاره به اینکه »در این 
یک ســال با مجموعه ای از آثــاری مواجه 
بودیــم کــه از مــرور آن ها لــذت بردیم و 
خرسندیم از اینکه جشنواره ابوذر به بلوغ خود 
رسیده اســت و در جایگاهی قرار گرفته که 
در گام اول برایمــان آرزو بود« ادامه داد: در 
سومین دوره جشنواره ابوذر در دو سال قبل، 
حضور پرشور خبرنگاران شهرستانی را شاهد 
بودیم که فارغ از هر جناح سیاســی آثار خود 
را ارســال کردند اما در دوره پنجم ۶1 درصد 
همکاران مشــهدی و 3۹ درصد خبرنگاران 
شهرستان های مختلف اســتان در جشنواره 

آثار خود را به ثبت رساندند.
دبیر اجرایی جشــنواره ابوذر خراسان رضوی 
خاطرنشان کرد: در گام چهارم به لحاظ تعداد 

آثار اراسل شده به دبیرخانه جشنواره، احساس 
می کردیم در حال رسیدن به گام های نهایی 
هستیم و گمان می کردیم افقی بالاتر نیست 
که بخواهد اجرا شــود، امــا در گام پنجم بر 
ما ثابت شــد پتانسیلی نیست که در خراسان 

رضوی در حوزه رسانه نباشد.
نعمتی گفــت: در گام چهارم بند جدیدی به 
جشــنواره اضافه شــد که نه تنها رسانه های 
رسمی بلکه رسانه های دانشجویی، شخصی 
و دیگر رسانه های غیررسمی که هنوز از اداره 
ارشــاد مجوز نگرفته اند و یا حتی افرادی که 
یک متن در کانال شــخصی خود نوشته اند، 
بتوانند در جشــنواره شــرکت کنند و در این 
دوره از جشــنواره دو هــزار و ۶۶0 اثــر در 
رسانه های رســمی و ۶۴0 اثر در رسانه های 

غیررسمی به دست ما رسیده است.
وی در پایان بندی صحبت های خود با اشاره 
به اینکه جشــنواره از حیث تقسیم بندی های 
وزارت ارشاد در بخش جشنواره های رسانه ای 
موضوعی قرار می گیرد، گفت: آثار بر اساس 
موضوعات در جشنواره شرکت داده می شوند 
و براســاس محدودیت های موضوعی مورد 
ارزیابی قرار می گیرنــد، در این دوره بخش 
آســیب های اجتماعی بیشترین اثر را به خود 
اختصــاص داد و بعــد از آن بخش مدافعان 

سلامت قرار دارد.
شهدای رسانه ای، همپای رزمندگان 

اسلام
در ادامه این مراسم جانشــین فرمانده سپاه 
امام رضا)ع( با تاکید بر اینکه اهالی رســانه  
می توانند بســیار مؤثــر در ثبت صحنه های 
عزتمند و ارزشــمند ملت ایران در این برهه 
از زمان باشــند، گفت: شــهدای رسانه با به 
دوش کشیدن ســلاح رسانه ای خود همپای 
رزمندگان اسلام حضور داشتند و صحنه های 

جبهه را با هنر خود ثبت و ضبط می کردند،
ســردار افراســیابی مطرح کرد: از زمانی که 
ولایــت فقیه هدایت و رهبــری این ملت را 

برعهده دارد، سابقه ندارد در طول هشت سال 
دفاع مقدس یک وجب از خاک ایران اسلامی 
را به دشــمن واگذار کرده باشیم و امروز به 
رزمندگان و دلیر مردانی که عزت و شــرف 
را برای ملت ایران به ارمغان آورده اند افتخار 
می کنیم و این رسانه ها هستند که می توانند 
با ثبت و ضبط این وقایــع تلاش کنند.وی 
خطاب به اهالی رســانه بیــان کرد: برخی ها 
جنگیدند، برخی جانشان را دادند و امروز شما 
هستید که با قلمتان و دریچه های دوربینتان 

آن دلاورمردی ها را ماندگار می کنید.
۶1درصد آثار مشهد، 39 درصد آثار سایر 

شهرستان های استان
رســانه  بســیج  ســازمان  رییس  همچنین 
خراسان رضوی در این آیین گفت: فراخوان 
این جشــنواره تیرماه پارسال منتشر شد که 
در پایان ســه هزار و ۴50 اثر بــه دبیرخانه 
جشنواره رسید که از آن میان ۶1 درصد آثار 
به مشهد و مابقی به ســایر شهرستان های 

خراسان رضوی مربوط بود.
عبــاس محمدیان در خصــوص محورهای 
جشــنواره ادامه داد: این آثــار در زمینه های 
مختلــف تولیــد خبــر، گــزارش، عکس، 
موشن گرافی، پادکســت و گزارش تصویری 
در اســتان خراســان رضوی بــا محورهای 
جهــش تولیــد، فرهنگ رضــوی و زیارت، 
حقوق شهروندی، بصیرت و دشمن شناسی، 
جمعیت، آسیب های اجتماعی، بیانیه گام دوم 
رهبری، کمک مومنانه، مدافعان ســلامت و 

مکتب شهید سلیمانی بوده است.
وزارت ارشاد مرکز ثقل فعالیت های 

فرهنگی دولت باشد 
در میانــه مراســم ، وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی نیــز در بخشــی از صحبت های 
خود با بیان این که بودجه بســیار زیادی در 
بخش هــای مختلــف دولت تحــت عنوان 
فعالیت های فرهنگی هزینه می شود، تصریح 
کرد: بنده در مجلس شــورای اســلامی به 

عنــوان یکــی از برنامه های اصلــی وزارت 
فرهنگ در راســتای مرجعیت بخشی به این 
وزارتخانه گفتم که باید وزارت ارشــاد مرکز 
ثقل فعالیت های فرهنگی دولت باشد. اکنون 
دولت اعتبار اندکی در اختیار وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی بابت تمــام فعالیت های 
فرهنگی، هنری و رســانه ای کــه دارد قرار 
می دهد، در حالی که مجموعه هایی در دولت 
فعالیت دارد که با سیاست گذاری های متفرقه 

اقدامات را پیش می برند. 
اســماعیلی ادامه داد: بر این اساس در جلسه 
مقرر  رئیس جمهور  چهارشــنبه هیات دولت 
کرد کــه هماهنگی هــای فرهنگــی برای 
مدیریــت بودجــه فرهنگی و در راســتای 
سیاســت گذاری هایی که دولت به واســطه 
وزارت فرهنــگ و ارشــاد اســلامی انجام 

می دهد، به صورت متمرکز انجام شود.
برگزیدگان پنجمین جشنواره رسانه ای 

ابوذر
شایان ذکر است در ادامه این نشست اسامی 
برگزیــدگان ایــن جشــنواره در بخش های 

مختلف به شرح زیر اعلام شد؛
در بخش یادداشــت غلامرضا بنی اسدی به 
عنوان شایســته تقدیر معرفی شــد و مهدی 
مقصــودی رتبه اول را در این بخش دریافت 
کرد. ایمان صلواتی و معصومه مومنیان رتبه 
دوم، وحید اکرمی و سعید برند نیز رتبه سوم 

بخش یادداشت را کسب کردند.
در بخش مصاحبــه الهام مهدی زاده و مجید 
حسین زاده علاقه بندان شایسته تقدیر معرفی 
شــدند؛ محدثه شوشــتری رتبــه اول، علی 
قدیری نوفرســت و صدیقه رضوانی نیا رتبه 
دوم و محسن فاطمی نژاد و صادق جهانی نیز 

حائز رتبه سوم در این بخش شدند.
در بخــش گــزارش خبری مریــم اصغری، 
فاطمه ســهامی  و  میرشــکار  محمدعلــی 
حصاری شایسته تقدیر معرفی شدند و مهدی 
عسکری، ســمیرا شاهیان رتبه دوم و فاطمه 

غلامی و مهناز اصغری نیز حائز رتبه ســوم 
شدند. این بخش رتبه اول نداشت. همچنین 
در بخــش گــزارش غیرخبری نیــز حمید 
دلاوری هروی بعنوان نامزد شایســته تقدیر 
شــناخته شــد و الهام مهدی زاده رتبه اول، 
معصومه مومنیان رتبه دوم و حسین شعبانی 
و لیــلا جان قربان رتبه ســوم این بخش را 
کســب کردند.در بخش عکس احمد فیاض 
شایســته تقدیر معرفی شد و حسن صلواتی 
رتبه اول، احمد حســنی و مهــدی رحمانی 
مطلق رتبه دوم و میثم دهقانی و امیر عنایتی 
نیز رتبه سوم را کســب کردند. همچنین در 
بخش آثار نمایشی، تیزر و نماهنگ نیز امید 
ملایی شایســته تقدیر شــناخته شد و حامد 
پویان رتبه اول، علیرضا باغشنی رتبه دوم و 
رضا بهرام نژاد حائز رتبه سوم شدند. در قالب 
انیمیشــن نیز مهدی پور پیله کش رتبه اول، 
شهرام بیگی رتبه دوم و سعید شفیعیان رتبه 
سوم را کســب کردند.در بخش ویژه سردار 
ســلیمانی از حسین شــجاع و مریم تکافی 
تقدیــر به عمل آمــد و در بخش برنامه های 
تلویزیونی نیز از مجتبی احسانی قدردانی شد. 
همچنین در بخش گزارش تلویزیونی علیرضا 
محبی و مهدی رهنما شایسته تقدیر شناخته 
شدند و ســیده تکتم سیدی رتبه اول، اعظم 
فریدون مقدم رتبه دوم و محســن تقی زاده 
و محمود ســعیدی مقدم رتبه سوم را کسب 
کردند.در قالب پادکست و آثار رادیویی صادق 
هاشمی و سید مهران کاظمی به همراه لیلی 
کیانی شایسته تقدیر معرفی شدند و مرضیه 
رحیمی، سارا اکبری و وحید اسدی به ترتیب 
رتبه اول تا سوم را کسب کردند. همچنین در 
بخش مستند نیز مسعود قادری، سید صادق 
غفوریان و حامد پویان بــه ترتیب رتبه اول 
تا ســوم را به خود اختصاص دادند. در قالب 
موشن گرافی نیز حسن نیکنام، شهرام بیگی 
و محمدمهدی خالقی بایگی رتبه های اول تا 

سوم را کسب کردند.
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اصلاح رویکرد شهرداری در اصلاح بودجه 1۴00
حسین حسامی

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر مشهد
رئیس کمیســیون برنامه، بودجه، فناوری اطلاعات و 
منابع انسانی شورای اسلامی شهر مشهدمقدس رویکرد 
این کمیسیون در اصلاح بودجه سال 1۴00 شهرداری 

را تشریح  کرد.
لازمه تحقق صحیح برنامه ها، بررسی، ارزیابی و اصلاح 
بــه موقع و دقیق آن ها، مبتنــی بر اصول و همچنین، 
واقعیت هاســت. برنامه ریزی مستلزم بازنگری و بهبود 
مســتمر اســت و تنها در این صورت، می توان شاهد 

شکوفایی و تعالی مستمر بود.
بدین خاطر، در آستانه ی فصل اصلاح بودجه شهرداری مشهد و سازمان ها، شرکت ها و مؤسسات تابعه؛ 

توصیه هایی به شرح ذیل، مورد تأکید است:
1 توجه به اســناد فرادســتی و بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی؛ و تلاش در جهت پیشروی در مسیر 

تمدن نوین اسلامی
۲ مــردم محوری و توجــه جدی به پروژه های مردم محور و حــذف پروژه های ضد مردم و دارای 

نارضایتی مردمی
3 تــلاش در حفظ و توســعه دارایی ها و پرهیز از فروش دارایی هــا برای هزینه های غیر ضروری، 

همچنین صرفه جویی در هزینه ها
۴ تأکید بر عملکرد و شاخص محوری و اصلاح بودجه مبتنی بر شاخص های عملکردی شش ماهه 

گذشته بودجه و همچنین گنجاندن ادبیات متعالی مدیریت و خدمت جهادی در بودجه
5 اتصــال تنگاتنگ بودجه به برنامه و پیروی حداکثری بودجه از برنامه و حذف انحراف های میان 

بودجه و برنامه
۶ توجه به پروژه های نیمه تمام، خصوصاً پروژه های مورد رضایت مردم شریف مشهد مقدس

7 تأکید بر اصلاح فرآیندها و سیســتم ها و کاهش هزینه ها با استفاده از ظرفیت فناوری های نوین 
و هوشمند

8 تلاش در شفافیت بودجه و طبقه بندی ساختار بودجه، از سطوح کلان تا آخرین سطوح
۹ افزایش ســهم پروژه های مناطق دارای اولویت و حاشیه شــهر و تلاش در جلب رضایت مردم 

شریف این مناطق
10 هم افزایی حداکثری حوزه های مختلف شــهرداری و پرهیز از موازی کاری و فعالیت های از هم 

گسیخته

خبر

ضرب الاجل برای هوشمندسازی خدمات شهری 
مشهد

خدمات شــهری،  کمیســیون  رئیــس 
و محیط زیســت شورای  بهداشــت، ســلامت 
شهر مشهدمقدس از اعلام ضرب الاجل دو ساله 
برای هوشمندســازی تمام حوزه هــای معاونت 

خدمات شهری در شهرداری خبرداد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شورای اسلامی 
شهر مشهدمقدس، حسن کریمدادی، ضمن بازدید 
و از سازمان فاوا شهرداری مشهد، به بررسی اقدامات 

دستاوردهای این سازمان پرداخت.
وی ضمن گرامیداشــت هفته دفاع مقدس و بزرگداشــت یاد و خاطره دلاورمردان و دلیر زنانی که با 
دســت خالی و بدون تجهیزات جنگی مناسب در برابر هجوم بی رحمانه و ناجوانمردانه کشور متجاوز 
ایســتادگی کردند، به روح بلند حضرت امام خمینی)ره( و شهدای مدافع انقلاب و ملت درود فرستاد.
کریمدادی با یادآوری روز بدون خودرو تاکید کرد: با توجه به شــرایط نامناسب محیط زیست شهرها 
بایــد تمام تلاش خود را در حفظ محیط زیســت برای آیندگان و فرزنــدان خود به کار بریم و راه آن 
ترویج و اهتمام به اســتفاده از وسایل نقلیه عمومی اســت.وی با تقدیر از پیشرفت ها و دستاوردهای 
سازمان فاوا شهرداری مشــهد، گفت: باید زمینه استفاده عمومی از سامانه های موجود در شهرداری 
که به همت ســازمان فاوا راه اندازی شده فراهم شــود.کریمدادی با بیان اینکه از جمله وعده های ما 
در حوزه خدمات شــهری، پیگیری اجرای شهر هوشمند بود، تصریح کرد: مجموعه سامانه های فعال 
فاوا نیز یک رصدخانه هوشــمند شهری ایجاد کرده که می تواند در این زمینه بسیار کارساز باشد.وی 
افزود: در حوزه خدمات شــهری، هوشمندی و سرعت عمل بسیار مهم است چرا که گاه با جان مردم 
در ارتباط مستقیم است؛ تمام مجموعه های خدمات شهری اعم از آتش نشانی تا نگهداری فضای سبز 
و مدیریت آب های ســطحی و… به منظور کنترل منابع و کاهش هزینه ها نیازمند حرکت سریع به 
سمت هوشمندی هستند و باید ادوات جمع آوری زباله، آبیاری فضای سبز و… چنان هوشمند باشند 
تا مدیریت بهینه اجرا شــود.رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر مشهد ادامه داد: متاسفانه 
امروز از ظرفیت و توان جوانان کشور به خوبی بهره نبرده ایم؛ ما به دنبال اجرای سیستم های هوشمند 
در خدمات شهری هستیم و از این اتفاقات پشتیبانی خواهیم کرد چراکه با هوشمندسازی از هدر رفتن 
هزاران ســاعت نفر نیروی انسانی و انرژی کارآمد پیشگیری خواهد شد.کریمدادی افزود: اگر بتوانیم 
فقط10 درصد صرفه جویی در منابع انجام دهیم، می توان ۲ کیلومتر قطار شهری اجرا کرد که همین 
نکته اهمیت و جایگاه کار فاوا را نشــان می دهد و لذا از این ســازمان درخواست داریم کمک کند تا 
ســازمان های خدمات رسانی از جمله حوزه های خدمات شهری و شهرسازی اصلاح شده و امضاهای 
طلایی حذف شوند تا ضمن گره گشایی از کار مردم، گامی رو به توسعه و پیشرفت برداشته شود.وی 
تاکید کرد: ســازمان فاوا دریای علم اســت و مجموعه شهر باید از آن بهره ببرد؛ بنده از زحمات این 
سازمان صمیمانه قدردانی می کنم و از آنجا که همواره به جوانان اعتقاد دارم در حمایت از پروژه های 
این ســازمان از هیچ کوششی دریغ نخواهم کرد.عضو شورای شهر مشهد خاطرنشان کرد: متاسفانه 
نگاه نهادها به شــهرداری شبیه نهاد دولتی است که دست شهرداری را برای تولید درآمد بسته است 
در حالی که شــهرداری نهادی غیر دولتی است و باید در درآمد و هزینه خودکفا باشد. ما تا چه زمانی 
می توانیم از پروانه ها پول درآوریم؟ روزی این منبع تمام می شود و تمرکز در درآمد پروانه ها ظلم به 
مردم است.کریمدادی اضافه کرد: اقدامات خوبی در فاوا برای هوشمندسازی و رفاه مردم انجام شده اما 
اگر آموزش نباشد و برای ترویج این اقدامات بین مردم کاری نشود، این زحمات به هدر خواهد رفت.

بافت آبکوه نونوار می شود
مدیر پروژه بافت فرسوده آبکوه شهرداری مشهد از تصویب طرح های تشویقی، صدور سند برای برخی 

از اراضی و احداث پروژه ۲0 واحدی مسکونی دراین منطقه خبر داد.
به گزارش صبح امروز محمدناصر خطیب با بیان این خبر اظهار کرد: با همکاری آستان قدس رضوی، 
توافق شــد سند استیجاری املاک قولنامه ای متعلق به شهرداری و اهالی بافت محله آبکوه با پرداخت 
۲1– ارزش املاک، به آستان قدس رضوی، صادر شود.وی افزود: هم اکنون سند1۴ قطعه زمین متعلق 
به شهرداری و یک قطعه مربوط به اهالی در مرحله صدور و مقدمات اخذ سند برای سایر املاک متعلق 
به شهرداری و مالکین دارای صلح نامه نیز در حال انجام است.مدیر پروژه بافت فرسوده آبکوه شهرداری 
مشهد بیان کرد: این اتفاق باعث خواهد شد تا با سنددار شدن اراضی آبکوه سعدآباد، ضمن انتفاع اراضی 
و املاک بافت، با بهره گیری از مصوبه تشویقی، اهالی، سازندگان، سرمایه گذاران و مشارکت کنندگان، 
با توجیه اقتصادی و بدون تردید از صدور اسناد مالکیتی، از احداث پروژه در بافت، استقبال کنند.خطیب 
خاطرنشان کرد: در کنار این نتایج مطلوب به منظور تسریع در امر اعتلای بافت آبکوه – سعدآباد پروژه 
۲0 واحد مسکونی به عنوان اولین پروژه احداث ساختمان مسکونی در قسمت میانی بافت، منعقد شد و 
هم اکنون در مرحله تجهیز کارگاه اســت.وی اضافه کرد: برابر مصوبه تشویقی مقرر است تا واحدهای 
احداثی با املاکی که در معابر دارای اولویت بافت واقع شــدند، تهاتر شــود و با سازنده توافق شد تا از 
نیروهای دارای کارت مهارت ساکن در بافت بهره گرفته شود. در گام بعدی قرارداد مشارکت برای احداث 
واحدهای مسکونی درعرصه ای به مساحت 1800متری درحال انعقاد است و هم اکنون مذاکرات جهت 
واگذاری عرصه ۲500متری به ســرمایه گذاران و متقاضیان مشارکت، در حال انجام است و همزمان با 
همکاری دفتر تسهیل گری تلاش می شود با بهره گیری از مصوبات تشویقی اخذ شده، مذاکره با اهالی 

جهت تجمیع املاک و تجدید بنا در قطعات برابر طرح تفضیلی، صورت پذیرد.

هر
 ش

در

یادداشت

مسئول طرح و برنامه هسته گزینش شــهرداری مشهد گفت: در ۶ ماهه ابتدایی سال 
1۴00 و پیرو قوانین، بخشــنامه ها و دستورالعمل های ابلاغی ، 1۹۹۹ پرونده کاری در 
قالب های مختلف و به منظور تبدیل وضعیت از اداره کل منابع انســانی به این هسته 
ارجاع شــده که با تلاش جهادگونه و شبانه روزی همکاران در مدیریت هسته گزینش، 
بالغ بر 1000 پرونده به مرحله صدور رأی نهایی ارجاع شده است.وی افزود: طبق قانون 
گزینش های کشور ســیر فرآیند هر متقاضی شامل تشکیل پرونده، تحقیق و بررسی، 
مصاحبه، ارزیابی ، اســتعلامات و صدور رأی در زمان حجم کاری تا 5 ماه قابل افزایش 
است، که به همت کارگزاران گزینش در شهرداری مشهد در تلاش هستیم با حفظ دقت 
و کیفیت محتوایی و شکلی پرونده ها، در اسرع وقت نسبت به تعیین تکلیف نهایی مابقی 

پرونده ها اقدامات لازم را انجام دهیم.وطن خواه بیان داشت : با توجه به استاندارد های تعریف شده هیأت عالی گزینش نهاد ریاست 
جمهوری ، حجم آمار کاری که در ۶ ماهه ابتدایی ســال 1۴00 در هســته گزینش شهرداری مشهد انجام شده است، 130– بیش 
از حجم استاندارد یکساله عملکرد سایر هسته های کشور بوده است که این آمار قابل تقدیر است.گفتنی است یکی از مسائلی که 
موجب اطاله سیر فرآیند گزینش می شود، نقائص موجود در مراحل ثبت اطلاعات در سامانه گزینش توسط برخی همکاران است که 

بدینوسیله درخواست می –شود متقاضیان محترم نسبت به تکمیل اطلاعات در سامانه نهایت دقت را منظور کنند.

معاون عمران، حمل ونقل و ترافیک شهرداری مشهد گفت: پروژه دوربرگردان زیر گذر 
آزادی جانباز دارای پیشرفت 5۲ درصدی است و تا پایان سال جاری به بهره برداری 
می رســد.به گزارش صبح امروز، خلیل الله کاظمی در ایــن خصوص، افزود: یکی از 
موضوعاتی که شــهروندان از آن گلایه داشتند ترافیک سنگین حدفاصل میدان قائم 

)عج( تا میدان استقلال و تصادفات زیاد در دوربرگردان هم سطح آزادی به جانباز بود.
وی اضافه کرد: بر همین اساس و در راستای کاهش حوادث و سوانح رانندگی و تسهیل 
دسترسی به بلوار جانباز، عملیات اجرایی این پروژه در فروردین ماه 1۴00 در دستور کار 
قرارگرفت.معاون عمران، حمل ونقل و ترافیک شــهرداری مشهد تصریح کرد: تاکنون 
33۴ عدد اجرای شمع بتن، 18000 هزار متر مکعب خاکبرداری، 700 تن آرماتوربندی و 

۴۴00 مترمکعب عملیات بتن ریزی اجرا شده است. همچنین برای این پروژه ۲100 قطعه پیش ساخته بتنی جهت استفاده در نمای 
این زیرگذر ساخته شده است.کاظمی افزود: در راستای این پروژه رفع معارض وجابجایی تاسیسات شهری زیادی ازجمله جابجایی 
خط ۲0 کیلو ولت برق در 300 متر ، جابجایی خط لوله سایز 700 آب در 300 متر طول و جابجایی لوله گاز ۲0 اینچ که با همکاری 
شــرکت های خدماتی رفع شده است.وی ادامه داد: در حال حاضر این پروژه دارای پیشرفت فیزیکی 5۲ درصدی می باشد که با 

احداث این زیرگذر شاهد کاهش تصادفات و ایمنی تردد خودروها و همچنین کاهش ترافیک خواهیم بود.

بررسی 1999 پرونده تبدیل وضعیت استخدامی در شهرداری مشهد پیشرفت فیزیکی 52 درصدی احداث زیر گذر دوربرگردان آزادی به جانباز

استاندار خراسان رضوی در مراسم افتتاح بزرگترین مرکز واکسیناسیون کشور تاکید کرد؛

مدیریت شهری، عملیاتی و جهادی پای کار مقابله با کرونا
اســتاندار خراســان رضوی گفت: ظرفیت های مدیریت 
شــهری در هفته های اخیر به صورت عملیاتی و جهادی 
پای کار مقابله با کروناســت و یکــی از بزرگترین مراکز 
واکسیناسیون استان به همت شورای شهر و شهرداری در 

کوتاه ترین زمان ممکن شکل گرفته است.
محمدصادق معتمدیان، استاندار خراسان رضوی در مراسم 
افتتاح بزرگترین مرکز واکسیناســیون کشور و رونمایی از 
اولین ناوگان ســیار واکسیناسیون شهری، ضمن تبریک 
هفته دفاع مقدس و گرامیداشــت یاد و خاطره شــهدای 
انقلاب اســلامی، اظهارکــرد: یکــی از بزرگترین مراکز 
واکسیناسیون استان به همت شــورای شهر و شهرداری 

مشهد در کوتاه ترین زمان ممکن شکل گرفته است.
وی ایجاد مراکز واکسیناسیون ســیار را ابتکار مناسبی از 
سوی مدیریت شهری مشهد دانست و گفت: خوشبختانه 
روند واردات واکسن به کشور نیز افزایش یافته و در سطح 

استان و ایران شاهد واکسیناسیون گسترده هستیم.
استاندار خراسان رضوی با بیان اینکه همگام با سیاست های 
کلان، زیرساخت های لازم برای واکسیناسیون فراهم شده 
و امروز به واسطه این تلاش ها، ظرفیت های خوبی شکل 
گرفته اســت، افزود: درحال حاضر ظرفیت واکسیناسیون 
1۴0 واکسن روزانه فراهم شده و متناسب با تامین سهمیه 

واکسن، این عدد قابل افزایش است.
معتمدیان خاطرنشــان کرد: ظرفیت های مدیریت شهری 
در هفته هــای اخیر به صورت عملیاتی و جهادی وارد کار 
شده است؛ امروز شاهد افتتاح بزرگترین مرکز خودرویی و 
واکسیناسیون تجمعی و همچنین به کارگیری 10 اتوبوس 

سیار برای واکسیناسیون به ویژه در حاشیه شهر هستیم.
وی از تجهیز ۴ فرهنگسرای شهرداری برای واکسیناسیون 
خبرداد و گفت: آمادگی داریم که مراکز ۲۴ واکسیناسیون 

در سطح استان ایجاد شود.
نمایشگاه  بین المللی به خط مقدم مبارزه با کرونا 

مبدل شده است
رئیــس کمیســیون حقوقــی و نظارت شــورای شــهر 
مشــهدمقدس: امروز با همت شــورای شهر، شهرداری و 
دانشگاه علوم پزشکی و اســتانداری، براساس مقتضیات 
زمان، نمایشــگاه بین  المللی به خط مقدم مبارزه با کرونا 

مبدل شده است.
هاشم دائمی در مراسم افتتاح بزرگترین مرکز واکسیناسیون 
کشــور و رونمایی از اولین ناوگان ســیار واکسیناســیون 
شهری، ضمن گرامیداشت هفته دفاع مقدس و تسلیت ایام 
حزن اهل بیت)ع(، اظهارکرد: در سالروز حماسه دفاع مقدس 
اعلام می داریم، دیگر قرار نیســت عکس شهدا را در شهر 

نصب کنیم و عکس سیره شهدا عمل نمائیم.
وی با بیان اینکه مهمترین دستاورد شهیدان، استقلال بوده 
است، گفت: عملکرد ما نباید با آرمان های شهدا و جانبازان 

زاویه پیدا کند.
دائمی افزود: امروز جوانان گام دومی انقلاب آماده هستند 
که سنگ های بزرگی را از سر راه مردم ایران بردارند تا ملت 
شکوفایی خود را نظاره کند و به خود ببالد؛ سنگ هایی چون 
محرومیت و استضعاف، رانت ها و سفارش ها، ناکارآمدی ها 

و کسالت ها.
رئیس کمیســیون حقوقی و نظارت شــورای شهر مشهد 

خاطرنشــان کرد: از طرف دیگر، همین فرزندان گام دوم 
انقلاب آماده پایه گذاری ســنگ بناهای مختلفی هستند؛ 
ســنگ بناهایی از قبیل عدالت و مهربانــی، رفاه پایدار و 
رســیدگی مدام، هویت ایرانی اسلامی و افتخار به آن و 
تمدن نوین اسلامی که ســرآمد تمام آرمان های انقلاب 

اسلامی است.
دائمی با بیان اینکه نمونه بارز این همت جهادی، مدیریت 
انقلابی و جهادگونه کرونا بوده اســت، گفت: در مدیریت 
کرونا با تجربه دو نوع مدیریت به نتایج قابل استنادی دست 
پیدا کردیم که می تواند چراغ راه ما در دیگر عرصه ها و مهر 
تاییدی بر امکان انتقال تجربه پیروز دفاع مقدس در عرصه 

مدیریت کشوری و حل مشکلات باشد.
وی خاطرنشان کرد: اولین نوع مدیریت، مدیریت و کنترل 
دســتوری و براساس بروکراسی فشــل اداری و خسته و 
منفعل بود که طی این ســال ها جایگاهی در بین مردم باز 
نکــرد و عزم و اراده جدی در برخورد با معضلات کشــور 
وجود نداشت و امروز به فضل الهی با تغییر دولت و استقرار 

عدالت محوری این امر قرار است مستقر شود.
دائمی با بیان اینکه دومین نوع مدیریت، مدیریت و کنترل 
عالمانه، مردمی، فعــال، چابک، تخصص  محور، میدانی و 
جهادی است که در حال حاضر شاهد پویایی و شکوفایی 
آن هســتیم، گفت: وقتی نوع مدیریت دوم در طرح شهید 
سلیمانی برای کنترل همه گیری کرونا متجلی شد، نتایج 
خوبی به همراه داشت که در برخی موارد دچار بی حمایتی 
شــدیم ولی الان همه دســتگاه ها پای کار سلامت مردم 

هستند.

رئیس کمیســیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر 
مشــهدمقدس با بیان اینکه مدل مدیریت دوم، امروز در 
عرصه تامین واکســن و ایجاد زیرساخت های لازم برای 
واکسیناسیون و تسریع در این امر تجلی یافته است، گفت: 
امروز کادر درمان، جامعه پرســتاری و نیروهای بسیجی و 
جهادی همچون گذشته در میدان هستند و با این مدیریت 
و همراهی و تلاش جهادی، آرامش نســبی را در عرصه 

همه گیری کرونا رقم زده اند.
وی با بیان اینکه نمایشــگاه، جایگاه عرضه توانمندی ها و 
نوآوری های اقتصادی اســت، تصریح کرد: امروز با همت 
شــورای شهر و شــهرداری و دانشــگاه علوم پزشکی و 
استانداری، براساس مقتضیات زمان، این فضا به خط مقدم 

مبارزه با کرونا مبدل شده است.
دائمی افزود: دیگران شــعار امید دادند و شورای ششم با 
عنایت الهی به کمک نظام ســلامت کشور، موج امید به 
زندگی را در شــهر زنده کرد و این موج در سراســر ایران 
گسترش یافت به نحوی که امروز مردم به چشم خود تفاوت 

حرکت جهادی و نمادین را نظاره می  کنند.
رئیس کمیســیون حقوقی و نظارت شــورای شهر مشهد 
گفت: شــورای ششم آمده تا دوباره در شهر بوی مهربانی، 
علم و گفتگوی رضوی را بــرای مردم به ارمغان بیاورد و 

مرزی به نام شهر و حاشیه شهر نداشته باشد.
دائمی با تاکید بر اینکه با خون و آبروی خود پای آرمان های 
انقلاب و شهدا محکم ایستاده ایم، گفت: شورای ششم به 
تبعیت از فرمایشــات مقام معظم رهبری، شورای »انجام 

شد« است و نه شورای »باید بشود«.

شهردار مشــهد گفت: تمام پارک های بیش از 
پنج هکتار باید فضای اختصاصی بانوان داشته 
باشد که امیدواریم ظرف یک تا دو سال آینده 
به این مهم دســت یابیم که هزینه زیادی نیز 
برای ما خواهد داشت. اینکه چند پارک در یک 
کلان شهر ویژه بانوان ایجاد شود بیشتر به درد 
کارهای نمایشــی می خورد در صورتی که کار 
اساسی و ریشه ای توزیع عادلانه سرانه ورزشی 

در تمام نقاط شهر است.
بــه گزارش صبح امروز به نقل از پایگاه اطلاع 

رسانی شهرداری مشهد سید عبدالله ارجائی در نشستی که با حضور مدیر کل ورزش و جوانان خراسان رضوی، 
عضو شورای اسلامی شهر مشهد و جمعی از ورزشکاران استان برگزار شد، اظهار کرد: کسب سهمیه رقابت های 
جهانی اســپانیا را به همه زنان ورزشکار مخصوصا هم استانی ها و پیروزی خوب والیبالیست های استان در تیم 
ملی تبریک عرض می کنم و امیدواریم درخشــش والیبال به ســایر رشته ها نیز سرایت کند و روزی شاهد این 
باشیم که بیشتر رشته  های گروهی در عرصه آسیا و بین المللی بدرخشد که لیاقت ورزشکاران بیشتر از این است.
وی افزود: موضوع جوانان اولویت اول کار است؛ زیرا برون داد آن ورزش خوب قهرمانی است. ورزشکاران خوب 
ما در عرصه های مختلف همه جوان هستند و این قشر موتور محرکه ورزش در کشور هستند، البته ما ورزش 
پیشکسوتان را نیز قبول داریم اما اعظم افتخارات پیشکسوتان نیز در دوران جوانی کسب شده است؛ لذا اگر نگاه 

جامعی به مقوله جوان داشته باشیم مسلما ورزش نیز در این نگاه جامع قابل تعریف خواهد بود.
شهردار مشهد بیان کرد: امروز جوانان ما با مشکلات عدیده ای همچون اشتغال، مسکن و از همه مهمتر هویت، 
مشارکت در تصمیم گیری و تصمیم سازی ها و حضور در عرصه مدیریت کشور مواجه هستند و همه این مسائل 

سبب می شود که وزارت ورزش و جوانان در این موضوعات راهبری و مطالبه گری کند.
وی اضافه کرد: در این عرصه کارهای کمی انجام شده است و ما به جامعه جوانان بدهکار هستیم. بنده در سن 
۲5 ســالگی در یکی از بخش های شهرداری مدیر بودم که دلیل آن اعتماد شهردار وقت به جوانان بود. سوال 

من این است که چرا در این عرصه تنگ نظری می کنیم؟ ما باید دست جوانان را بگیریم تا کشور حرکت کند.
شهردار مشهد تصریح کرد: امروز نیاز نیست به جوانان کم تجربه و کم علم میدان دهیم بلکه شایستگانی داریم 
که دارای تجربه، علم و تحصیلات عالی هستند و می توانند به راحتی زیربار مسئولیت های سنگین بروند. درحال 
حاضر میانگین ســنی دانشمندان هسته ای و کارکنان موسســه رویان زیر 30 سال است. ما باید در مدل های 
مدیریتی خود تجدیدنظر کنیم و به جوانان در ساحت های مختلف توجه کنیم. جوانان موتور پیشران جامعه هستند 

و تجربه پیشکسوتان چراغ راه و هدایت و حمایت آنان جزو لاینفک موفقیت جوانان است.
ارجائی با اشــاره به تقویت زیرساخت های ورزشی در سطوح همگانی، قهرمانی و حرفه ای عنوان کرد: تقویت 
زیرســاخت های ورزشی امر مسلمی اســت و عدالت در توزیع آنان بسیار اهمیت دارد. کشورهای موفق دنیا در 
عرصه قهرمانی و ســلامت، توجه زیادی به زیرساخت های ورزشی دارند. مقوله ورزش و سلامت بسیار جدی 
هستند. متاسفانه با رواج شهرنشینی نیازمند تحرک و تربیت بدنی هستیم که راهکار آن تقویت ورزش همگانی 

و خانگی است.

جانشین  رئیس پلیس راه خراسان رضوی گفت: برای ممنوعیت سفر خودروهای شخصی غیربومی به مشهد در 
دهه پایانی صفر هنوز تصمیم گیری نشده و تصمیمی در این خصوص به پلیس راه نیز ابلاغ نشده است.

ســرهنگ محمد قانعی نژاد در گفت وگو با ایسنا در خصوص ممنوعیت سفر خودروهای شخصی به مشهد در 
دهه پایانی صفر اظهار کرد: هنوز ممنوعیت سفر خودروهای شخصی غیربومی به مشهد در دهه پایانی صفر به 

پلیس راه خراسان رضوی ابلاغ نشده و تصمیم قطعی در این باره گرفته نشده است.
وی افزود: روش کار این است که دانشگاه علوم پزشکی مشهد به استانداری خراسان رضوی اطلاع رسانی کند 
که چنین تصمیمی گرفته شــده است. اســتانداری نیز جلسه ای تحت این عنوان برگزار می کند و در یک ستاد 
استانی تصمیم گیری خواهد شد که آیا ممنوعیتی برای ورود خودروهای شخصی اعمال بشود یا نشود. این جلسه 

هنوز برگزار نشده و تصمیمی گرفته نشده است.
جانشــین  رئیس پلیس راه خراسان رضوی خاطرنشــان کرد: اگر بحث محدودیت در ورود خودروهای شخصی 
غیربومی است که در حال حاضر ورود خودورهای شخصی به تمام شهرهای نارنجی و قرمز با محدودیت روبرو 
بــوده و خودروهای غیربومی به محض ورود به این شــهرها به ترتیب 500 هزار و یک میلیون تومان جریمه 
خواهند شد، اما برای ممنوعیت ورود خودروهای غیربومی که همانند 5 روز آخر مرداد رخ داد و پلیس در مبادی 

ورودی استان و شهر مستقر شد، هنوز تصمیم گیری نشده است.
همچنین علی اصغر حسنی، رئیس اداره سلامت محیط و کار دانشگاه علوم پزشکی مشهد در خصوص انتشار 
خبری از قول او در رسانه ها مبنی بر ممنوعیت سفر خودروهای شخصی غیربومی در دهه پایانی صفر به ایسنا 

گفت: در این خصوص مصاحبه ای نداشته ام و نمی دانم چگونه این مصاحبه منتشر شده است.
این در حالی است که صبح امروز خبری مبنی بر محدودیت سفر خودروی های شخصی غیربومی به مشهد از 
اربعین حســینی تا شهادت امام رضا)ع( به نقل از علی اصغر حسنی، رئیس اداره سلامت محیط و کار دانشگاه 

علوم پزشکی مشهد منتشر شده بود.
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 کنترل ویژه یک پرسپولیسی بر تیم کی روش
مدیرفنی  و  پرسپولیس  سابق  سرمربی  وینگادا  نلو  که  است  کرده  اعلام  مصری  رسانه 

فدراسیون فوتبال مصر، نقش ویژه ای در تیم کارلوس کی روش شد.
به گزارش »ورزش سه«، رسانه مصری از نقش ویژه نلو وینگادا مربی ۶8 ساله پرتغالی در 
تیم کارلوس کی روش خبر داده است. وب سایت ماسبیرو الریاضی در این خصوص نوشت: 
نلو وینگادا مدیرفنی فدراسیون فوتبال مصر، کنترل خود را از ابتدا بر کادر فنی جدید تیم 
ملی به رهبری هموطنش کارلوس کی روش، تحمیل کرده است. به ویژه اینکه وینگادا از 

پذیرفتن هدایت فراعنه امتناع کرد و ترجیح داد در سمت فعلی خود به کارش ادامه دهد.
یکی از دلایلی که باعث شد تا وینگادا از پذیرفتن هدایت تیم ملی مصر امتناع کند، شرایط 
نامناسبی بود که بازیکنان این تیم در دیدارهای مصر مقابل آنگولا و گابن از خود نشان 
دادند و او عقیده داشت که بازیکنان تیم ملی این کشور نمی توانند به این سرعت در دو 
بازی حساس برابر لیبی به سطح کیفی بالایی برسند در نتیجه وینگادا این پیشنهاد را رد کرد.
آنچه که کنترل وینگادا بر کی روش را تأیید می کند این است که او در انتخاب کادرپزشکی، 
مدیرفنی  اینکه  بخصوص  دارد  ای  ویژه  نقش  هموطنش  خارجی  دستیاران  و  بدنسازی 
فدراسیون فوتبال مصر اوسیانو کروز که در 10 سال گذشته به عنوان دستیار کی روش کار 

کرده را برای تیم ملی مصر انتخاب کرده است.
بازیکنان  ارائه همه اطلاعات مهم در مورد  به کی روش در  وینگادا  بر کمک  این علاوه 
تعداد  اینکه وینگادا درخصوص  از کشور است. ضمن  بازیکنان خارج  یا  لیگ مصر  محلی 
دفعات حضور هر بازیکن در تیم ملی یا باشگاهش در فصل گذشته و برگزاری مسابقات 
دوستانه بین المللی در تاریخ های آینده، گزارشات مفیدی را به کی روش ارائه داده است. 
وینگادا که مدت کوتاهی هدایت پرسپولیس را برعهده داشت، حالا نقش ویژه ای در تیم 

ملی فوتبال مصر دارد.
از سوی دیگر ، یک منبع ویژه به این وب سایت مصری اعلام کرده است که وینگادا 3 
دستیار مصری کی روش یعنی ضیاء السید، محمد شوقی و عصام الحضری را انتخاب کرده 
است. همان منبع فاش کرد که دستمزد کی روش ماهیانه 1۲0 هزار دلار خواهد بود، اما این 

مبلغ شامل سه دستیار خارجی وی نیز می شود.
همچنین، ارائه اتومبیل شخصی به کی روش، اقامت در هتلی 5 ستاره در منطقه زمالک و ۴ 
بلیط هواپیما برای سفر به پرتغال با گروهی از دستیاران خارجی از جمله بندهایی است که در 
قرارداد کی روش و تیم ملی مصر گنجانده شده است. ضمن اینکه پاداش های جداگانه برای 
هر پیروزی و صعود به جام جهانی ۲0۲۲ قطر یا قهرمانی در جام ملت های آفریقا یا جام 
عرب که در قطر برگزار می شود نیز در قرارداد سرمربی سابق تیم ملی ایران و فدراسیون 

فوتبال مصر گنجانده شده است.

امیر علی اکبری به مبارز روسی باخت
رزمی کار حرفه ای ایران ۲00 روز بعد از باخت به رقیب کره ای، این بار مقابل رزمی کار 

روسی شکست خورد.
»وان  سازمان  مبارزات  در   ۹۹ اسفند   15 که  اکبری  علی  امیر  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
چمپیونشیپ« به »کانگ« کره ای باخته بود، امروز جمعه دوم مهرماه در پیکار با »آناتولی 

مالیخین« روسی بازنده قفس مبارزه را ترک کرد موفق به کسب پیروزی نشد.
برای  زنده  به صورت  و  برگزار  امروز  که عصر  مبارزه ای  در  وزن کشورمان  مبارز سنگین 
علاقمندان پخش شد با نمایشی ضعیف و پر انتقاد برابر رقیب بازنده شد تا طلسم شکست 

ناپذیری این ورزشکار روسی دست نخورده باقی بماند.
پیش از این مالیخین دوبار از مبارزه مقابل علی اکبری انصراف داده بود.

پاشازاده: به مجیدی زنگ زدم و پیامک فرستادم جواب نداد

من هم کاپیتان 
استقلال بودم و 
بزرگ تر فرهاد

درحالی که به نظر مدیرعامل آینده استقلال 
بعنوان  پاشازاده  است، مهدی  انتخاب شده 
مدیر ورزشی فعلی باشگاه از برخی مسائل 

رخ داده در روزهای اخیر انتقاد می  کند.
به گزارش »ورزش سه«، ماجراهای عجیب و 
غریب استقلال هرروز وارد فاز تازه ای می شود؛ 
اگرچه مشکلاتی در استقلال وجود دارد که بر 
اختلافات  حالا  اما  نیست  پوشیده  کس  هیچ 
داخلی هم به مسائل موجود اضافه شده و کار 
به جایی رسیده که مهدی پاشازاده به عنوان 
کاپیتان سابق استقلال ومعاون ورزشی کنونی 
دلخور  رفتارهایش  و  مجیدی  از  هم  باشگاه 
در  استقلال  هواداران  که  شرایطی  است.در 
انتظار اعلام اسامی جدید هیات مدیره باشگاه 
هستند،  استقلال  مدیرعامل  همچنین  و 
ورزشی  معاون  عنوان  به  پاشازاده  مهدی 
باشگاه در گفت و گو با خبرنگار »ورزش سه« 
می تواند  که  می دهد  انجام  را  صحبت هایی 

جالب باشد. مشروح حرف های او را بخوانید:
هیات مدیره در هفته جاری معرفی 

می شوند
موضوع کنونی استقلال اصلا این نیست که 
استعفای مددی پذیرفته شده یا نه؛ مسائلی 
بین  از  را  ها  احترام  که  دارد  وجود  تیم  در 
جایی  تا  می شود.  ناراحتی  باعث  و  می برد 
که من می دانم قرار است در هفته پیش رو 
اعضای جدید هیات مدیره معرفی شوند و 

آنها درباره مدیرعامل تصمیم بگیرند.
مدیرعامل جدید بیاید که فحش بخورد؟

واقعا شرایط عجیبی در استقلال وجود دارد؛ 
من هم مثل همه هواداران نگران و ناراحتم. 
جدید  مدیرعامل  چرا  می گویند  همه  الان 
سخت  شرایط  واقعا  اما  نمی شود  انتخاب 
است. واقعا الان با وضعیت کنونی چه کسی 

استقلال  مدیرعامل  بیاید  می کند  جرات 
بشود؟  چه  که  بیاید  نفر  یک  شود؟ اصلا 
بیاید که فحش بخورد و توهین بشنود؟ این 

شرایط واقعا بد است.
فضا را برای کارکردن مدیرعامل استقلال 

سخت کرده اند؟
وضعیت استقلال مثل مغازه ای است که هر 
کسب و کاری در آن راه می اندازید به بن 
کاربری  می شوید  مجبور  و  می خورد  بست 
اش را عوض کنید. دیده اید برخی مغازه ها 
اصلا سود دهی ندارند و همه کارها در آن 
اینگونه شده  بی فایده است؟  استقلال هم 
است. هرکسی مدیرعامل شود با این شرایط 
کارش سخت است. واقعا فضا را برای کار 
کردن تنگ کرده اند و این شرایط اصلا به 

سود استقلال نیست.
پیشکسوتان حرف بزنند، توهین 

می شوند
گونه  به  را  استقلال  وضعیت  متاسفانه 
روی  از  پیشکسوتی  هیچ  که  کرده اند  ای 
حرف  هرکس  نزند.  حرف  هم  دلسوزی 
را  سهمش  خواهد  می  می گویند  می زند 
این  می کنند.  توهین  او  به  سریعا  و  بگیرد 
از  واقعا  من  نیست.  جالب  اصلا  ادبیات 
جواد  و  مظلومی  پرویز  برای  که  اتفاقاتی 
اصلا  شرایط  این  ناراحتم.  افتاد  زرینچه 
استقلالی  می گوییم  اگر  نیست.  درست 
تعصب  و  عشق  این  خاطر  به  باید  هستیم 
تعامل کنیم و کارهایی انجام بدهیم که به 

سود باشگاه باشد.
از فرهاد حمایت کردم اما...

از شکست تیم در فینال جام حذفی و  بعد 
دیدار با الهلال در شرایطی که اوضاع تیم 
خوب نبود و دو جام را از دست داده بودیم، 

من به عنوان یک برادر و دوست از فرهاد 
به  نیاز  تیم  گفتم  کردم.  حمایت  مجیدی 
کنیم  پشتیبانی  فرهادرا  باید  و  دارد  آرامش 

و نگذاریم تنها بماند.
به فرهاد زنگ زدم و پیامک فرستادم، 

جواب نداد
استعفا  استقلال  در وضعیتی که مدیرعامل 
وظیفه  باشگاه  معاون  عنوان  به  من  کرده، 
دارم خواسته های کادرفنی و سرمربی تیمم 
را جویا شوم و در صدد رفع آنها بربیایم. بر 
حسب همین وظیفه نامه کتبی برای فرهاد 
مجیدی نوشتم و از او دعوت کردم که بیاید 
و صحبت کنیم اما او نیامد. تلفن زدم، جواب 
تلفنم را نداد. پیامک فرستادم بازهم پاسخی 

نگرفتم.
من که آدم سیاسی نیستم

از  می خواهم  دوست  یک  عنوان  به  من 
آدم  که  من  کنم.  حمایت  مجیدی  فرهاد 
مثل خود  و  نیستم، ورزشی هستم  سیاسی 
حتی  و  پوشیدم  را  استقلال  پیراهن  فرهاد 
حضور  آن  در  او  که  بودم  تیمی  کاپیتان 
داشت. وقتی تیم مدیر ندارد ، من معاونش 
حضور داشتم و می خواستم از فرهاد بپرسم 
مشکلاتش چیست. او اما پاسخی نداد. منم 

واقعا باید چه کاری انجام بدهم؟
از پورحیدری و حجازی که بزرگتر 

نیستیم
خاطر  به  فقط  می زنم  حرفی  اگر  من 
استقلال و هوادارانش است. برای من فقط 
باشگاه  در  فردا  شاید  است.  مهم  استقلال 
نباشم، مهم نیست اما باشگاه استقلال باید 
احترام داشته باشد. نباید با این کارها قدمت 
75 ساله باشگاه را از بین ببرند. مگر ما در 
و  پورحیدری  مرحوم  از  تر  بزرگ  استقلال 

آنها  از  که  ما  ایم؟  داشته  حجازی  مرحوم 
استقلال  از  آنها  وقتی  آیا  نیستیم.  بزرگتر 
رفتند اتفاقی افتاد؟ می دانید چرا؟ چون آنها 

عاشق واقعی استقلال بودند.
 نمی شود هرروز بگوییم فلانی بد است

آیا  بودم؛  استقلال  کاپیتان  هم  خودم  من 
باید منت بگذارم و بگویم کار بزرگی برای 
تیم کرده ام. فرهاد این تیم را خودش بسته 
اما  بدهد  ادامه  باید  که  است  این  نظرم  و 
بگیریم.  ایراد  نفر  یک  به  هرروز  نمی شود 
یکروز  است؛  بد  اسپانسر  بگوییم  یکروز 
اصلا   ... و  باشد  داشته  مشکل  فلان کس 
افراد سیاسی  آن   . بگیریم  را همین  فرض 
من  هستم؟  سیاسی  هم  من  بد،  و  هستند 
که بزرگتر فرهاد مجیدی در استقلال بودم 
فرهاد  با  ما  می کردم.  حمایتش  همیشه  و 

مجیدی رفت و آمد خانوادگی داشتیم.
آموزه های مکتب استقلال این است؟

مربی  یک  بودم  ساله   17  ،1۶ که  زمانی 
گفت  و  کرد  نصیحتم  که  داشتیم  ای 
بگویی  شما  و  کنند  اشتباه  همه  نمی شود 
درست می گویی. آنروز دیدم آن فرد درست 
می گوید و این را یاد گرفتم. ما اگر می گوییم 
عشق  این  خاطر  به  باید  هستیم  استقلالی 
مکتب  آموزه های  آیا  بدهیم.  انجام  تعامل 
بی  استقلال  مکتب  است؟  این  استقلال 

احترامی به کسی یاد داده است؟
ما نباید استقلال را به یک نفر وابسته 

کنیم
در شرایط کنونی باید منیت را در استقلال 
کنار بگذاریم. هوادار باید بداند اینکه چشم 
با  و  برویم  نفر  یک  پشت  و  ببندیم  را  ها 
قشنگ  ببریم،  جلو  را  کار  افراد  به  توهین 
نیست.  از ما بزرگ ترها هم خیلی ها آمده اند 

و رفته اند اما استقلال مانده است. ما نباید 
تیم را به یک نفر وابسته کنیم. اگر هوادار 
گذشت  جاها  خیلی  باید  هستیم  استقلال 
مجموعه  تمام  با  نمی توانم  من  کنیم. 
بیشتر  اسپانسر خیلی  استقلال درگیر شوم. 
از حقش به ما کمک کرده و نمی توانیم با 
همه دعوا کنیم. این کارها فقط دودش به 

چشم استقلال و هوادار می رود.
عصبانی ام وقتی نگرانی مردم را می بینم

من عصبانی هستم چون در کوچه و خیابان 
نگران  که  بدهم  را  مردمی  جواب  باید 
را  مردم  این  جواب  باید  هرروز  هستند. 
بدهیم. مردمی که حق دارند و همیشه هم 
مطالبه شان درست بوده است. من الان هم 
پیشکسوت  هم  و  هستم  استقلال  طرفدار 
تیم  مسئول  طرفی  از  می شوم.  محسوب 
هم هستم. فشار زیادی روی من قرار دارد. 
و  هستیم  استقلال  عاشق  ما  ندارد،  عیبی 
باید پای این عشق بایستیم و تعامل کنیم. 
را  برادری ام  جوره  همه  می کنم  فکر  من 

ثابت کردم اما جوابی نگرفتم.
اشتباهات زیادی رخ داده است

در این مدت اشتباهات زیادی رخ داده است؛ 
با این که شرایط سخت است اما همه باید 
درست  استقلال  وضعیت  تا  کنیم  کمک 
بگذاریم  هم  کنار  را  اتفاقات  باید  شود. 
تیم  تا  بگیریم  را  تصمیمات  بهترین  و 

محبوبمان از این شرایط خارج شود.
برکناری مجیدی صحت دارد؟

این را باید از مدیریت جدیدی که پای کار 
می آید، سوال کنید. با این حال نظر شخصی 
او  است.  مجیدی  فرهاد  با  دادن  ادامه  من 
بهترین کسی  قطعا  و  بسته  را خودش  تیم 

است که می تواند کار را جلو ببرد.

آگهی مزایده نوبت دوم
در مورد پرونده اجرائي کلاسه 0000۲15ش 1 اجرای احکام مدني بجنورد، فیمابین خواهان 
عباس شادلو و خواندگان 1 خانم مرضیه شادلو ۲ آقاي تامین دلیل مجید شهنازي 3 آقاي 
محمد شاه پسندي ۴ آقاي حسین کاویاني 5خانم گوهر شادلو ۶ آقاي گودرز خان شادلو 
7 آقاي محمد قرباني 8 آقاي مظفر شادلو ۹ اعتبار کارسازان آینده 10 بانک توسعه تعاون 
11 خانم شیرین شادلو 1۲ خانم صفیه شادلو 13 آقاي اسکندر شادلو 1۴ خانم سیما شادلو 
15 اعتباری کاسپین 1۶ آقای ایرج عباسي 17 آقاي محمد پارسا با موضوع دستور فروش 

مال مشاع که با عنایت به انجام کارشناسي ملک به مشخصات ذیل الذکر :
 مشخصات ملک مشاع به آدرس : بجنورد خیابان فردوسي کوچه ایرج چهارراه اول سمت چپ 

قطعه دوم سمت چپ پلاک ۲۲ مساحت زمین 17۲.۴5
متر مربع و بصورت دو نبش مي باشد که در گزارش قبلي، قبل از عقب نشیني قید شده بود اما 
مساحت مذکور پس از عقب نشیني صحیح مي باشد. حدود یکصد و سي مترمربع خانه کلنگی 
دارد که حدود ۹0 مترمربع داراي سقف شیرواني و حدود ۴0 مترمربع سقف طاق ضربي مي 
باشد. ) طول زمین برابر 18.۹5 و در حاشیه کوچه اصلي و عرض زمین برابر ۹.10 و در حاشیه 
کوچه بن بست قرار دارد . لذا با توجه به بررسي انجام شده، ابعاد و موقعیت زمین، 1 قیمت 
هر متر مربع ملک موصوف برابر ۲00.000.000 ریال )دویست میلیون ریال( تعبین و قیمت 

کلي زمین برابر 3۴.۴۹0.000.000
ریال )سي و چهار میلیارد و چهارصد و نود میلیون ریال برآورد مي گردد۲ خانه کلنگي از 

قرار هرمترمربع
1۲.000.000 ریال و در مجموع 1.5۶0.000.000 ریال )یک میلیارد و پانصد و شصت میلیون 
مجموع   در  حیاط  درب  و  گاز  و  برق  فاضلاب،  و  آب  امتیازات   3 گردد.  مي  تعیین  ریال( 
ریال  مبلغ کلي ملک موصوف 3۶.۲50.000.000  لذا  تعیین مي گردد.  ریال   ۲00.000.000
از سیر  اینکه پس  )سي و شش میلیارد و دویست و پنجاه میلیون ریال( برآورد مي گردد و 
قانوني مقرر گردیده کل ملک مذکور در روز سه شنبه مورخ 1۴00/07/۲7  ساعت  مراحل 
11:30 الي 1۲:00 از طریق مزایده حضوري در محل اجرای احکام مدني دادگستري بجنورد 
بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد  به فروش برسد ، 
مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در صورت تمایل از مورد مزایده بازدید 
نمایند . بدیهي است مزایده از قیمت کارشناسي شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادي واگذار 
خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادي في المجلس )قبل از برگزاري مزایده واریز گردد( از 
برنده مزایده اخذ و مابقي مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت 
الباقي )نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعي پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط 

و مزایده تجدید مي گردد
دادورز شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بجنورد مسعود یزداني

مزایده مرحله اول
 در خصوص پرونده اجرایی فوق الذکر بایگاني شماره0000551 اول اجرا، دعوي مهین قناد 
: 1ملک  ارزیابی و کارشناسی گردیده  به شرح ذیل  ایزانلو و غیره  به طرفیت محمد  مقدم 
افرازي مي باشد. مطابق اظهارات خواهان و گواهی  بصورت قولنامه ای و فاقد پلاک ثبتي 
مي  محدرضا  فرزند  ایزانلو  ناصر  مرحوم  قانوني  ورثه  مالکیت  در  ملک  ابرازي  وراثت  حصر 
باشد. ۲ ملک مورد ترافع و تعرفه شده یکباب منزل مسکوني واقع در بجنورد، ضلع شمال 
شهربازی خیابان شهید ابوترابی، شهید اندقاني، فلاحت 10 )ضلع جنوب انبار جهاد( پلاک 11 
حدود UTM)5311۶3/۴1۴8۴8۹( فاقد سند افرازي ، به مساحت عرصه حدود 175 منر مربع 
که از جنوب با بر 3/۲5متر مشرف به کوچه است سپس با راهرو به طول 80/ ۹به خیاط و 
با دیوارهاي آجري و سقف طاق  اعیان حدود ۹5 متر مربع  ساختمان متصل است. مساحت 
ضربي وترکهاي نسبتا عمیق ناشي از زلزله در دیوارها مشاهده مي گردد، کف اتاقها سیماني، 
انشعابات  دارای  و  حیاط  در  بهداشتي  اهني، سرویس  پنجره  و  درب   ، قدیمي  فیبري  بها  در 
متصل آب، برق و گاز است. 3مشخصات و حدودات ملک، شمالا 10متر مشرف به انبار جهاد، 
شرقا در سه قسمت اول ۹/۹0 متر مشرف به منزل ترکانلو دوم 7/۲0 مشرف به منزل محمد 
طاهر ایزانلو )این قسمت شمالي است( سوم 80 /۹مشرف به منزل محمد طاهر ایزانلو، جنوبا 
به طول 3/۲5متر مشرف به کوچه، غربا به طول ۲۴ متر مشرف منزل درخشان ۴با عنایت 
به موقعیت ملک،کاربري، مساحت عرصه و اعیان، کیفیت اعیان، بر ملک مشرف به معبر معبر 
مشرف به ملک، قولنامه اي بودن و جمیع جهات موثر ارزش ملک تعرفه شده شامل عرصه 
و اعیان، بدون در نظر گرفتن هر گونه بدهي احتمالي به اشخاص حقیقي و حقوقي مبلغ پایه 
۴/100/000/000 ریال )معادل چهارصدو ده میلیون تومان( ارزیابي مي گردد. 5 سهم الارث 
از ترکه ارزیابي شده به شرح زیر مي باشد. وارث نسبت با مورث سهم الارث مبلغ ریالي از 
ترکه ارزیابي شده مهین قناد مقدم زوجه 8/1 ریال 51۲/500/000 نورجهان ایزانلو مادر ۶/1 
ریال ۶83/333/333 محمدرضا ایزانلو پدر ۶/1 ریال ۶83/333/333 شبنم ایزانلو دختر ۶/1 از 
مابقي ریال 370/138/88۹ تکنم ایزانلو دختر ۶/1 از مابقي ریال 370/138/88۹ بهنام ایزانلو 
پسر 3/1 از مابقي ریال 7۴0/۲77/778  محمد ایزانلو پسر 3/1 از مابقي ریال 7۴0/۲77/778 و 
اینکه پس از سیر مراحل قانوني مقرر گردیده ملک مذکور در روز سه شنبه مورخ 1۴00/07/۲7 
ساعت 10/30 الي 11:00 و از طریق مزایده حضوري در محل اجرای احکام مدني دادگستري 
بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از 

موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در صورت تمایل از مورد مزایده 
بازدید نمایند . بدیهي است مزایده از قیمت کارشناسي شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی 
واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادي في المجلس از برنده مزایده اخذ و مابقي مبلغ نیز 
ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت الباقي )نود درصد( در مهلت مقرر ، 

مبلغ تودیعي پس از کسر مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید مي گردد
دادورز اجرای احکام شعبه 1 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بجنورد – علی اکبر برزنیان نیت

آگهی مزایده نوبت اول
 در مورد پروندهاي اجرائي کلاسهاي ۹3۴۹۶5 وغیره ... شعبه 1 و۲اجرای احکام مدني بجنورد 
محکوم له شرکت مهاب میکانیک وغیره... و محکوم علیه شرکت تعاوني نیایش شرق با مدیر 
عاملي اقاي حسنعلي جوکار که محکوم علیه محکوم است به مطالبه طلب که املاک شرکت 
با مشخصات به شرح ذیل ارزیابي شده است 1 الفادرس پروژه در انتهاي شهرک الغدیر قرار 
گرفته است و داراي سند عرصه اي به مساحت 1۶۶۲5 متر مربع وبخش از پلاک ۶۹ از 1۲8 
که بروي این عرصه دو مجتمع پیش بیني شده است که یک سایت به تعداد 8 بلوک و1۹۲ 
واحد مسکونی در ضلع جنوبي این عرصه ساخته شده است وطبق اظهار نظر خواهان مقرراست 
یک سایت در ضلع شمالي عرصه به تعداد ۹ بلوک وهر بلوک ۲۴ واحد مسکوني وجمعا«۲1۶ 
واحد مسکوني ساخته شود الف۹ارزیابي از چهار واحد مسکونی در مرحله سفت کاری در سایت 
جنوبي بلوک شماره 5 به تعداد ۲۴ واحد مسکوني 1 واحد ۹1 متر مربع واقع در طبقه دوم 
وقسمت طبقه دوم که در حد سفت کاري اجرا گردیده است به عبارتي شامل اسکلت بتوني 
سقف یونولیت دیوارها وسقف خاک گچ وکف هاي هال و پذیرایی واشپزخانه با ملات ماسه 
وسیمان داراي چهارچوب لوله کشی آب سرد وگرم لوله هاي سیم کشي مي باشد ارزش هر 
متر مربع این آپارتمان در همین مرحله از اجراي کار هر مترمربع ۲۹/500/000 ریال وبه مبلغ 
کل ۲/۶8۴/500/000 ریال براورد وتعیین مي گردد ۲الف واحد ۹1 متر مربع واقع در طبقه 
چهارم و در قسمت جنوبي غربي که در حد سفت کاري اجرا گردیده است و مشخصات اجرائي 
مبلغ  وبه  ریال  آپارتمان 30/000/000  این  مربع  متر  ارزش هر  باشد  1 مي  ردیف  مانند  ان 
۲/730/000/000 ریال برآورد وتعیین مي گردد3الف واحد ۹1 متر مربع واقع در طبقه پنجم 
ودر قسمت شمال غربي که  در حد سفت  کاري اجرا گردیده است و مشخصات اجراني آن 

مانند ردیف 1و۲ مي باشد ارزش هر متر مربع این آپارتمان
30/500/000 ریال  ۲/775/500/000 ریال برآورد وتعیین مي گردد ۴الف واحد ۹1 متر مربع 
واقع در طبقه ششم ودر قسمت شمالي شرقي واز قرار هر متر مربع 31/000/000 ریال وبه 
مبلغ کل ۲/8۲1/000/000 ریال براورد وتعیین مي گردد .تبصره :ارزش چهار واحد مسکوني 
سرامیک  رویه  گچ  شامل  آن  کاری  نازک  وبایستي  باشد  مي  کاري  سفت  مرحله  در  فوق 
وکاشی سرویسها واشپزخانه وکف هال و پذیرایي وسیم کشي ونصب کابینت ویکیج رادیاتورها 
ودربهای اتاق خواب ودربهاي ورودي وپنجره ها ودرب تراس و سنگ هاي کف و دیواره داخلي 
بر اساس  پروژه همگی  تراس وسقف کاذب سرویس ها وشیرالات وکمداتاق خوابها ونماي 
مشخصات فني پروژه و.... به انضمام هزینه مشاعات ومحوطه سازي مطابق مشخصات فني 
قرار داد وهزینه هاي دفتر خانه تفکیک و پایان کار و ... همگي به نسبت قدر السهم برعهده 
واحد  برای یک  مقام محترم قضایی  ارزیابي حسب دستور  و  است ۲ بکارشناسي  خریدار 
مسکوني که تکمیل وبصورت کلید تحویل وبا مشخصات فني قرار داد تطبیق داشته باشد ودر 
طبقه سوم یک بلوک قرار گرفته باشد ومشاعات ومحوطه سازي آن نیز اجرا شده باشد در این 
حالت ارزش یک واحد ۹1 مترمربعي بصورت کلید تحویل با مشخصات فني پروژه مانند واحد 
هاي تکمیل شده بلوک های دیگر ومشاعات ومحوطه سازي ان تکمیل شده باشد و سند آن 
آماده انتقال در دفترخانه باشد هر متر مربع ۶0/000/000 ریال وبه مبلغ کل 5/۴۶0/000/000
مجتمع  جنوبي  سایت  زمین  ارزش  ارزیابي  و  گردد3جکارشناسي  مي  وتعیین  برآورد  ریال 
مي  خواهان  نظر  اظهارات  به  بنا  جنوبي  سایت  عرصه  مساحت  نیایش شرق  تعاوني  شرکت 
بایستي ۲1۶ واحد مسکوني که اعتبار پروانه آن مشخص نیست ساخته شود و مساحت سایت 
قسمت شمالي برابر نقشه برداري انجام شده ۴۶۶5/۲0 متر مربع که گود برداري آن انجام شده 
و بر طبق نقشه هاي اجرائي دارای ۲ طبقه پارکینگ )در زیرزمین وهمکف( مي باشد و در یک 
بلوک آن فونداسیون آن بصورت پي گسترده اجرا شده است ومیلگرد انتظار آن کار گذاشته 
شده است )ارتفاع گود برداري متفاوت است( براساس شیب وعوارض توپوگرافي سایت حجم 
با ضریب  لذا حجم خاک– گودبرداری شده  باشد  متر مرمکعب مي  گودبرداري 1۲۶۹۶/۶1 
تورم خاک در حدود 1۶500 متر مرمکعب مي باشد با توجه به اینکه این سایت شمالی نیز 
در سایر قسمت هاي عرصه واز سهم العرصه کل مجموعه بر خوردار خواهد بود ودر ساخت 
محوطه سازی و دیوارکشي و... نیز بایستي مطابق نقشه هاي اجرائي همکاري داشته باشد .لذا 
1ج ارزش خاکبرداری شده به حجم 1۶500 متر مرمکعب ۲/500/000/000 ریال.۲ج ارزش 
رگلاژکف  و  3 ج سطح  ریال.  مربکعب 7/500/000/000  متر  مساحت۴۹5  به  فونداسیون 

گود100/000/000
محل  عرصه  ریال.   ۴0/000/000 کوبي  شمع  جهت  شده  حفاري  چاهاي  ۴جارزش  ریال. 
اجراي ساخت ۲1۶ واحد مسکوني برابر ۴۴55 متر مربع مي باشد و مساحت کل عرصه پروژه 
مشخصات  اینکه  به  توجه  با  و  است  مربع  متر   1۶۶۲5 برابر  مسکوني(  واحد   ۴08 )مجموع 
فني کلیه ۴08 واحد مسکوني یکسان وهم اندازه وتیب مي باشد لذا سهم العرصه هر واحد 
العرصه ۲1۶ واحد مسکونی در سایت شمالي(  برابر ۴0/7۴ متر مربع است وسهم  مسکونی 

پروژه برابر8801/۴7مترمربع است لذا با توجه به توضیحات فوق قیمت پایه محل اجراي سایت 
ضلع شمالی بااحساب سهم العرصه مجموعا ۲8۶/000/000/000

مجمعا«کل  قیمت  وبه  ریال.   ۲۹۶/1۴0/  000 فوق  کل  جمع  گردد  وبراوردمي  تعبین  ریال 
براورد  ریال   307/151/000/000 مبلغ  پایه  قیمت  به  مزایده  در  شده  لحاظ  فوق  ملک 
وتعیین مي گردد و اینکه پس از سیر مراحل قانوني مقرر گردیده ملک مذکور در روز شنبه 

مورخ1۴00/07/17  ساعت
11:00 الي 1۲:00 از طریق مزایده حضوري در محل اجرای احکام مدني دادگستري بجنورد 
به میزان محکوم به و هزینه هاي اجرایي به فروش برسد، بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه 
مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و 
در صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند . بدیهي است مزایده از قیمت کارشناسي شروع 
و به بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادي في المجلس از 
برنده مزایده اخذ و مابقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت 
الباقي )نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعي پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط 

و مزایده تجدید مي گردد
   دادورز اجرای احکام شعبه 1 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بجنوردغلامرضا نودهی

آگهی مزایده نوبت اول
 در خصوص پرونده 33/0000۲1۶ اجرایي محکوم علیه دین ساروجه  فررند ولي ) ورثه  و– 
عبارتند از نادیه  ایلین  دانیال شهرت همگي ساروجه فرزندان حسن ( محکوم اند به پرداخت 
به مبلغ ۲1۹/3۴۲/0۲7 ریال بابت اصل خواسته و هر بین دادرسي وهزینه کار شناسایي در 
حق محکوم له ریحان بیدگي فرزندکریم و مبلغ 10/۹۶7/000 ریال تیم عشر دولتي در حق 
ننموده و  اقدامي  به  هیچ   به پرداخت محکوم  نامبردگان در موعد مقرر نسبت  دولت چون 
حسب تقاضای محکوم له اموال به شرح ذیل توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری به 

مبلغ1/111/1۲0/0000
ریال سهم محکوم علیه را از مللک مشاعي ارزیابي گردیده است و پس از سیر مراحل قانوني 
مقرر گردیده که مورد توقیفي در مورخه روز شنبه 1۴00/07/17 از ساعت 8:30  الي 0۹:30 
:صبح  از طریق مزایده حضوری نوبت اول در محل اجرای احکام مدني شورای حل اختلاف 
بجنورد به فروش برسد بنابر این متقاضیان شرکت در جلسه مزایده مي توانند پنج روز قبل از 
موعد مقرر در این اجرا حاضر و از گم و گیف موضوع مطلع و در صورت تمایل از مورد مزایده 
بازدید نمایند. ضمنا مزایده از قیمت ار زیابی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد 
شد همچنین از برنده مزایده 10– قیمت مبلغ پیشنهادی  )مصوب( اخذ و مابقی مبلغ نیز  ظرف 
یک ماه وصول خواهد شد. چنانچه الباقي مبلغ مزابده ظرف یک ماه وصول نشود، پس از کسر 

هزینه های مزایده  در حق دولت ضبط خواهد شد 
مشخصات مورد توقیف : یک باب منزل مسکونی واقع در بجنورد خیابان طالقاني غربي  
از 1۶7 اصلي بخش ۲  ثبتی 15۶۲ فرعی  باران 3 پلاک ۲7 پلاک  . کوچه  باران  خیابان 

بجنورد سهم محکوم علیه معادل 1۹۲ سهم مشاع از 518۴  سهم مي باشد.
اله  فتح  بجنورد  اختلاف شهرستان  مدنی شورای حل  احکام  اجرای  دفتر شعبه سوم  مدیر 

جوادیان

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده 120 آئین نامه قانون ثبت
آقای ابراهیم پاکدل  فرزند حسینقلی  به ش ش 3177۴ و شماره ملی 0۶80310۹1۶ صادره از 
بجنورد برابر مشروحه شماره ۲۹/1۴00/318۲7 با تسلیم دوبرگ استشهادیه که صحت امضائ 
شهود مذکور در آن در دفتر اسناد رسمی شماره۲شهرستان بجنورد گواهی شده است مدعی 
شده اند که سند مالکیت ششدانگ پلاک ۲۴7۹ فرعی از 157 اصلی واقع در بخش۲ بجنورد 
به شماره ثبت ۹01۶8 صفحه 3۶1 ۶0۴ به شماره چاپی 830۲۲3   و برابر سند رهنی ۲5۲۹5 
مورخه 13۹3/1۲/1۲ دفتر خانه ۲ بجنورد در رهن بانک ملی می باشد به علت نامعلومی  مفقود 
شده است  درخواست صدور سند المثنی نوبت اول نموده .لذا طبق ماده 1۲0 آئین نامه قانون 
ثبت مراتب یک نوبت آگهی می شود تا هرکس مدعی انجام معامله نسبت به ملک مذکور بوده 
و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد ظرف مدت 10 روز پس از انتشار آگهی به این 
اداره مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید.بدیهی 
است چنانچه در ظرف مهلت مقرر اعتراض نرسد اداره ثبت طبق مقررات نسبت به صدور سند 

مالکیت المثنی اقدام خواهد کرد.
تاریخ انتشار: 1۴00/07/03

علیخان نادری
رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه یک بجنورد

آگهی تحدید حدود اختصاصی ثبت املاک یک قسمت از پنج حوزه ثبتی شهرستان اسفراین 
پیرو آگهی قبلی به موجب ماده چهارده قانون ثبت اسناد و املاک تحدید حدود شماره زیر :

قریه ایرج پلاک یازده )11( – اصلی
3۹۶ فرعی مفروز از ۲۹۶ فرعی خانم زهرا سلیمی ایرج فرزند رجبعلی ششدانگ یکباب منزل 
در روز شنبه 1۴00/07/۲۴ ساعت ۹ الی 1۲:30 قبل از ظهر در محل بعمل خواهد آمد.) در 

به  (لذا  فاقد سند رسمی  و ساختمان های  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اجرای 
موجب ماده چهارده قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و حقوق ارتفاعی و مجاورین 
شماره فوق الذکر به وسیله این آگهی اخطار میگردد که در روز و ساعت بالا در محل حضور 
بهم رسانند چنانچه هریک از صاحبان املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند 
مطابق ماده 15 قانون مذبور ملک مورد آگهی با حدود اظعار شده از طرف مجاورین تحدید 
حقوق  و  املاک  صاحبان  نیز  و  ارتفاعی  حدود  به  نسبت  مجاورین  اعتراضات  و  شد  خواهد 
ارتفاعی که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲0 قانون ثبت فقط تا سی روز از تاریخ 
تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و در اجرای تیصره ۲ ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده 
های معترضی ثبتی ،معترضین می بایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت اسناد ظرف 
مدت یک ماه دادخواستن اعتراض خودرا به مراجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی لازم را از 

مرجع مذکور  اخذ و به این اداره تسلیم نمایند.
تاریخ انتشار : شنبه 1۴00/07/03

اردلان محمدی کوشکیرئیس اداره ثبت اسناد و املاک اسفراین

آگهی تحدید حدود اختصاصی ثبت املاک یک قسمت از پنج حوزه ثبتی شهرستان اسفراین 
پیرو آگهی قبلی به موجب ماده چهارده قانون ثبت اسناد و املاک تحدید حدود شماره زیر :

قریه خواجه ها پلاک هفتاد و چهار )7۴( – اصلی
3۶۶ فرعی مفروز از ۲۴ فرعی آقای مصطفی قاسمی  فرزند موسی الرضا ششدانگ یکباب 
منزل در روز یکشنبه 1۴00/07/۲5 ساعت ۹ الی 1۲:30 قبل از ظهر در محل بعمل خواهد 
آمد.) در اجرای قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (
لذا به موجب ماده چهارده قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و حقوق ارتفاعی و 
مجاورین شماره فوق الذکر به وسیله این آگهی اخطار میگردد که در روز و ساعت بالا در محل 
حضور بهم رسانند چنانچه هریک از صاحبان املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر 
نباشند مطابق ماده 15 قانون مذبور ملک مورد آگهی با حدود اظعار شده از طرف مجاورین 
تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود ارتفاعی و نیز صاحبان املاک و حقوق 
ارتفاعی که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲0 قانون ثبت فقط تا سی روز از تاریخ 
تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و در اجرای تیصره ۲ ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده 
های معترضی ثبتی ،معترضین می بایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت اسناد ظرف 
مدت یک ماه دادخواستن اعتراض خودرا به مراجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی لازم را از 

مرجع ... اخذ و به این اداره تسلیم نمایند.
تاریخ انتشار : شنبه 1۴00/07/03

اردلان محمدی کوشکیرئیس اداره ثبت اسناد و املاک اسفراین

مزایده  مرحله اول
در خصوص پرونده اجرایی فوق الذکر دعوی شرکت تعاونی اعتبار ازاد ثامن الائمه به طرفیت 
سید غلامرضا گلکار و مرضیه گل کار و حمید رضا میر شاهی یک دستگاه سواری لندرور به 
شرح ذیل ارزیابی و کارشناسی گردیده است  : 1 نوع سواری سیستم لندرور شماره انتظامی 

35۴ س 71 ایران 3۲ زنگ خاکستری مدل 13۶3 
۲ با توجه به مدل خوردو و بدنه که دارای ضربه و خراش های بدنه و تصادفی گلگیر های 
سمت راست و چپ دارای زنگ زدگی و خطر های عقب و راهنمای جلو شکسته و باطری 
ندارددموتور خودرو و روشن نمیشود که روغن ریزی دارد و لاستیک ها دارای آج به میزان 30 
درصد و داخلی خودرو فاقد پخش و روکش صندلی و درب ها میباشد و بیمه نامه شخص ثالث 
خودرو رویت نگردیده لذا اینجانب بر اساس بازدید خودرو و عرف بازار اظهار نظر کارشناسی 

می نمایم.
به  الذکر  فوق  موارد  و   )  13۶3( خودرو  مدل  به  توجه  با  روز  قیمت  واقعی  ارز ش   : نتیجه 
میزان مبلغ ۲70000000 ریال ) بیست و هفت میلیون تومان ( بدون هزینه کارشناسی تعیین 
میگردد.و اینکه پس از سیر مراحل قانونی مقرر گردیده خودرو مذکور  در روز سه شنبه مورخ 
1۴00/07/۲7 ساعت 1۲:00 الی 1۲:30 و از طریق مزایده حضوری در محل اجرای احکام 
مدنی دادگستری بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه مزایده میتوانند 
پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در صورت تمایل 
بالاتری  به  و  شروع  کارشناسی  قیمت  از  مزایده  است  بدیهی  نمایند.  بازدید  مزایده  مورد  از 
قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادی فی المجلس از برنده مزایده 
اخذ و ما بقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت الباقی) نود 
درصد ( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده 

تجدید می گردد.
دادورز اجرای احکام شعبه 1 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بجنورد – علی اکبر برزنیان نیت 

مفقودی
برگ سبز خودرو سواری سیستم تویوتا تیپ کرولاGL مدل 1۹88 به شماره پلاک 3۶۹ م ۲۶ 
ایران ۴۲ به شماره موتور 10۶51۲۶ و شماره شاسی 301۹03۴ مربوط به حسین مؤمنی مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
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کیهان: دولت رئیسی حتی روزهای جمعه هم کار می کند
روزنامه کیهان در یادداشتی با تیتر »چرا رئیسی توانست، امّا روحانی 
نتوانست؟« از دولت تمجید کرد. این روزنامه نوشت: آقای رئیسی طی 
کمتر از یک ماه توانسته، یک بحران خطرناک را حل کرده و به یک 
آرزو جامه عمل بپوشــاند: بحران واکسن و عضویت ایران در سازمان 
شــانگهای. علاوه بر این دو، اقدامات خوب دیگری نیز در این مدت 
کوتاه انجام شده؛ مثل مهار قیمت سیمان و آهن. می توان گفت طی 
همین مدت کوتاه رئیسی عملکرد خوبی داشته و اوضاع بهتر از این ها 
هم خواهد شــد. دولت سیزدهم لااقل تا امروز نشان داده، مرد کار و 
تلاش و عمل شبانه روزی است، حتی روز های جمعه. چنین روحیه ای، 

گم شده بزرگ دولت قبل بود.

ادعای تخلفات گسترده در مناطق آزاد جنوب کشور
معاون اجتماعی و مطالبه گری ســتاد امر به معروف و نهی از منکر 
کشــور از ارســال نامه ای محرمانه به دادســرای ویژه رسیدگی به 
تخلفــات و جرائم کارکنان دولت خبر داد.ســید علی خان محمدی: 
گزارش های متعددی از وجود تخلفات گســترده در یکی از مناطق 
آزاد جنوب کشور، طی نامه ای محرمانه از طرف ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر کشور به دادسرای ویژه رسیدگی به تخلفات و جرائم 
کارکنان دولت ارسال شده و تا حصول نتیجه مطلوب پیگیری می شود 
و حســب ضرورت اقدامات و برخوردهای متناسب و قاطعانه صورت 

می گیرد./ایلنا

انتقاد تلویحی رئیس حفاظت اطلاعات قوه قضاییه از اتفاقات 
اخیر در زندان ها

حجت الاسلام عبداللهی، رئیس مرکز حفاظت اطلاعات قوه قضاییه: 
ما در مقابل جمعیتی که مورد لغزش و فریب قرار گرفتند مســئولیت 
داریــم و این مســئولیت، صیانت از آنها و شناســایی علل و عوامل 
لغزش های آنان اســت.در ایران اســلامی باید رفتار زندانبانی نیز در 
چارچوب رفتار اســلامی و قانونی باشد.باید توجه کرد قبل از تربیت 
زندانیان، ابتدا به امور اصلاحی خودمان بپردازیم و قصور خودمان را 
شناسایی و جبران کنیم.اینکه در حوزه ماموریتی یک مدیر، اتفاقی رقم 
بخورد و وی پاســخگو نباشد یا بگوید من نمی دانستم، ظلم به خود 
اســت و جای گلایه دارد.امروز دشمن در بحث هسته ای و موشکی 
و منطقه ای ناکام مانده و تنها پناهگاهش دســتاویز قرار دادن کلمه 

»حقوق بشر« است. / میزان

جمهوری اسلامی: شرق هم مثل غرب زالوصفت و بدعهد 
است

جمهوری اســلامی نوشــت: مصداق عبارت از ترس مار غاشیه به 
عقرب جراره پناه بردن، شــده ایم! حکمرانــان مملکت بپذیرند اگر 
آمریکا مدل هایی مثل کره جنوبی، ژاپــن، برزیل، مالزی، ترکیه و...
را ایجاد کرد چین از این جنس نیســت!چین برای سیر کردن شکم 

جمعیت یک میلیارد و خرده ای کشورش مجبور به جارو کردن منابع 
حیاتی کشورهای تنها شده است و باید پذیرفت از دلِ مدلِ سیاسی و 
فرهنگی بسته  چینی، که به تعبیری مملکتی دگرخواه هم به حساب 
نمی آیند منافعی برای هواداران نخواهد داشــت که اگر داشــت سر 
و شــکل کشور دوست، همســایه  و هم کیش آیینی و سیاسی یعنی 
کره شمالی اینچنین مصیبت بار نبود«.هرگز نباید از سیاست »نه شرقی 
– نه غربی« که میراث جاودان امام خمینی است فاصله بگیریم. شرق 
هم مثل غرب بدعهد و زالوصفت است. سیاست درست این است که 
به هیچ یک از این دو اردوگاه اعتماد نکنیم؛ در عین حال که می توانیم 

با هر دو رابطه متعادل داشته باشیم.

توضیح اداره کل زندان ها درباره فوت شاهین ناصری
در پــی فوت یکــی از محکومان در ندامتگاه تهــران بزرگ، روابط 
عمومی اداره کل زندان های استان تهران، اطلاعیه ای صادر کرد.در 
توضیحات روابط عمومی اداره کل زندان های استان تهران آمده است: 
محکوم علیه، شــاهین ناصری که به دلیل ارتکاب جرایمی از قبیل 
کلاهبرداری، سرقت، جعل و استفاده از سند مجعول در حال سپری 
کردن دوران محکومیت خود بوده اســت، به بهداری زندان مراجعه 
نموده و اقدامات درمانی توسط پزشک متخصص طب اورژانس انجام 
می گیرد.بنابر گزارش بهداری ندامتگاه، با توجه به شــرایط اورژانسی 
بیمــار، فورا در محل بهداری ندامتگاه، عملیات احیاء )ماســاژ قلبی، 
تنفس مصنوعی و تزریق اپی نفرین و فیکس IV Line( به مدت ۴5 
دقیقه انجام می گیرد که علی رغــم تلاش های فراوان کادر درمان، 
زندانی مورد اشاره فوت می کند.در این اطلاعیه تاکید شده است، علت 
تامه فوت شــاهین ناصری در پزشکی قانونی در دست بررسی است 
و متعاقبا اعلام خواهد شد.گفتنی است، شاهین ناصری کلاهبرداری 
حرفه ای با 8 سابقه بازداشت به اتهام کلاهبرداری و جعل و استفاده 
از سند مجعول و محکومیت متعدد قضایی در استان های مختلف در 

همین عناوین بوده است.

بورل: اقتصاد ایران در وضعیت بدی است
مســئول سیاســت خارجی اتحادیه اروپا در مصاحبه با یک رســانه 
آمریکایی اعلام کرد، اقتصاد ایران در وضعیت بدی است و این کشور 
به توافق هسته ای نیاز دارد.جوزپ بورل بدون اشاره به ادامه بدعهدی 
طرف های غربی به اجرای تعهدات برجام، مدعی اســت که ایران به 
احیای توافق هسته ای نیاز دارد. شبکه »پی بی اس« آمریکا مصاحبه ای 
با جوزپ بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا انجام داده و نظر 
او را درباره وضعیت جاری غرب با ایران و برجام جویا شد.مجری این 
شبکه آمریکایی از بورل پرسید: »در مورد ایران، الان چهار ماه است 
از مذاکرات اروپا و ایران که بدون نتیجه قابل توجهی به پایان رسید، 
و دو ماه از انتخاب ابراهیم رئیسی به ریاست جمهوری ایران گذشته 
اســت. آیا تایید می کنید که ایران امــروز مایل به انجام گفت و گوی 

جدی نیست؟«

بورل در جواب به این سوال گفت: »خوب اگر بخواهیم صادق باشیم، 
تازه دو ماه شده و باید این را هم در نظر داشته باشید که فقط ۲5 روز 

از آغاز به کار وزیر خارجه جدید )ایران( گذشته است.«

ابلاغ دعوت »رییسی« از »اردوغان« برای سفر به تهران
وزیر امورخارجه کشورمان شامگاه چهارشنبه به وقت محلی با »مولود 
چاوش اوغلــو« وزیر خارجه ترکیه در حاشــیه مجمع عمومی ملل 
متحــد دیدار و در خصوص موضوعــات دوجانبه ای و منطقه ای به 
ویژه تحولات افغانســتان و سوریه گفتگو و تبادل نظر کردند.در این 
نشست، وزیران امور خارجه دو کشور در حوزه دوجانبه طرفین توافق 
کردند، کمیته راهبردی دو کشــور قبل از اجلاس سران با سفر وزیر 
خارجه ترکیه برگزار شده و دستور کار نشست کمیته عالی تنظیم شود. 
همچنین دو طرف توافق کردند نشست سه جانبه ایران، آذربایجان و 
ترکیه در تهران برگزار شــود. در این دیدار امیرعبداللهیان با تاکید بر 
روابط راهبردی دو کشور، ضمن اعلام اینکه در دولت جدید، معاون 
اول رئیس جمهور رئیس کمیسیون مشترک خواهد بود آن را ارتقای 
جدی در این زمینه دانسته و آمادگی ایران را برای برگزاری کمیسیون 
های مشترک که مدتی است به تعویق افتاده اعلام کرد. در این دیدار 
وزیر خارجه کشــورمان، دعوت ابراهیم رئیسی رییس جمهوری را از 

رئیس جمهور ترکیه را نیز ابلاغ کرد.

درخواست فرانسه از ایران: به مذاکرات وین بازگردید
وزارت خارجه فرانســه روز پنج شــنبه از ایران خواست، در صورتی 
که »حســن نیت« دارد، به مذاکرات درخصوص احیای برنامه جامع 
اقدام مشــترک بازگردد. وزارت خارجه فرانسه همچنین ایران را به 
تعویق انداختن مذاکرات جهت وقت کشی برای تداوم »تخطی های 
هســته ایش« متهم کرد.قدرت هــای جهانی تا کنون شــش دور 
مذاکرات پیرامون احیای توافق هسته ای در وین را برگزار کرده اند. 
این مذاکرات میان ایران و دیگر اعضای کمیسیون مشترک برجام و 
با حضور آمریکا درمحل مذاکرات برگزار شــدند. البته ایران و آمریکا 
و ایران مذاکرات مستقیمی نداشتند و تنها از طریق نمایندگان دیگر 
کشــورهای حاضر در مذاکرات در جریــان مواضع یکدیگر قرار می 
گرفتند.برگزاری دور هفتم این مذاکرات تا پس از تشکیل دولت سید 
ابراهیم رئیســی، رئیس جمهور کشورمان به تاخیر افتاد. زمان دقیق 
ازســرگیری مذاکرات مشخص نیست، اما ایران اخیرا گفته است که 

این مذاکرات می تواند ظرف چند هفته آتی از سر گرفته شود.
رحیمی جهان آبادی: مذاکرات برجامی تا پیش از نوروز از سر 

گرفته می شود
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس به اشاره 

بــه نقش برجام در معادلات غرب با ایــران و همچنین نقش آن در 
مناســبات منطقه از احیای مذاکرات تا پیش از نوروز امسال خبر داد.
جلیل رحیمی جهان آبــادی درباره ادامه مذاکرات برجامی با توجه به 
حضور جمهوری اسلامی ایران در سازمان همکاری شانگهای اظهار 
داشت: برجام چارچوبی است که در سایه عقلانیت و منطق طرف های 
مــورد اختلاف در یک موضوعی به ایــن اهمیت و مهمی به توافق 
رسید. غرب دغدغه هایی پیرامون برنامه هسته ای ایران داشته است 
و ما نیز تاکید داشــته ایم که فعالیت ما صلح آمیز است و می خواهیم 
در چارچــوب قوانیــن آژانس حقوق قانونی مــردم خودمان را برای 
تامین نیازها، از طریق فعالیت های صلح آمیز دنبال کنیم.وی با بیان 
اینکه برجام دارای یک چارچوبی که اســت که همچنان آن قدرت و 
اســتحکام لازم را برای ادامه حل این بحران دارد، ادامه داد: بنابراین 
دلیلی ندارد که ما بین نگاه به شــرق، سیاست آسیایی و برجام، یکی 
را انتخاب کنیم. ما می توانیم هم مذاکرات برجام را ادامه بدهیم ـ به 
شــرط اینکه به نتایج قابل قبولی برسد و تحریم ها لغو شود ـ و هم 
سیاســت آسیایی و نگاه به شرق خودمان را داشته باشیم و بر اساس 

این توازن سیاست خودمان را پیش ببریم.

امیرعبداللیهان: به زودی به مذاکرات هسته ای بازمی گردیم
وزیر خارجه کشورمان در گفت وگویی با شبکه ان بی سی تاکید کرد 
که آمریکا برای بازگشت به تعهداتش ذیل برجام تاکنون هیچ اقدام 

عملی انجام نداده است.
به گزارش تابناک به نقل از ایســنا، حسین امیرعبداللهیان، وزیر امور 
خارجه کشــورمان روز جمعه در گفتوگویی با شبکه ان بی سی گفت 
که رئیس جمهور جو بایدن باید اقدامات عملی را پشــت حرف های 
دیپلماتیک خود قرار دهد تا نشــان دهد که واشــنگتن برای احیای 

برجام جدی است.
امیرعبداللهیان گفت: آن ها می گویند »ما آماده بازگشــت به تکمیل 
تعهدات مان هســتیم«، اما هیچ اقدام عملی برای نشان دادن و ثابت 
کردن عزم شــان به ملت و دولت جدید ایران نشان نداده اند و بدتر از 

همه این است که همزمان تحریم های جدیدی را اعمال کرده اند.
وزیر خارجه کشــورمان تصریح کرد که این به عهده آمریکا اســت 
که نشان دهد پس از خروج ســه سال پیش دونالد ترامپ از برجام، 

واشنگتن برای بازگشت به این توافق جدی است.
تبلیغات

وی در این زمینه گفت: به عبارت دیگر، رئیس جمهور بایدن به رفتار 
رئیس جمهور پیشــین خود اعتراض کرده و همچنان نیز می کند، اما 
تحریم هایی که آقای ترامپ علیه ایران اعمال کرده بود توسط آقای 

بایدن به دقت ادامه پیدا می کنند.
امیرعبداللهیان پرسید که اگر آمریکا در دنبال کردن مذاکرات جدی 

بود، پس چرا درحال »انباشت« اقدامات )علیه ایران( است.
وی گفت: این نشانه و سیگنالی منفی به ایران است.

رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان ادامه داد: واقیعت امر این است که 
ما سال هاست از برجام منفعتی نبرده ایم.

وی عنوان کرد که دولت جدید ایران در حال ارزیابی مذاکراتی است 
که دولت پیشین انجام داده است.

وزیــر خارجه کشــورمان بیان کــرد: ما در حال ارزیابی هســتیم و 
می توانم بگویم که ما دیدار های زیادی داشــتیم و پنجره دیپلماسی 
و مذاکرات را باز خواهیم گذاشــت و به زودی به مذاکرات بازخواهیم 
گشت.امیرعبداللهیان اشاره کرد که ایران در این هفته »گفتگو های 
سازنده ای« با مقامات آلمانی و انگلیسی در خصوص مسائل هسته ای 
داشته اســت و جمعه برنامه دیدار با مقامات فرانســوی را دارد.وی 
همچنیــن عنوان کرد که ایران با تبادل زندانیان با آمریکا مشــکلی 
ندارد.وزیر خارجه کشورمان با اشاره به اینکه ایران آماده تلافی کردن 
هرگونه اقدام علیه امنیت ملی خود از جمله ترور دانشمندان هسته ای 
و اقدامات خرابکارانه در ســایت های هسته ای است، اظهار کرد: اگر 
ایران مدارک معتبری به دســت بیاورد، سریع و بدون طفره به شیوه 

خود پاسخ خواهد داد.
امیرعبدالهیان همچنین تاکید کرد که پرونده ترور ســردار شــهید 

سلیمانی همچنان بسته نشده است.
وی گفت: از دیدگاه ما این پرونده همچنان بسته نشده است. عاملان 
و کسانی که این اقدام تروریستی را علیه قهرمان ملی و قهرمان ایران 
در مبارزه با تروریسم انجام داده اند باید محاکمه شوند.به گزارش ایسنا، 
قدرت های جهانی تاکنون شش دور مذاکرات پیرامون احیای توافق 
هسته ای در وین را برگزار کرده اند. این مذاکرات میان ایران و دیگر 
اعضای کمیسیون مشترک برجام و با حضور آمریکا درمحل مذاکرات 
برگزار شد. البته ایران و آمریکا و ایران مذاکرات مستقیمی نداشتند و 
تنها از طریق نمایندگان دیگر کشور های حاضر در مذاکرات در جریان 
مواضع یکدیگر قــرار می گرفتند.برگزاری دور هفتم این مذاکرات تا 
پس از تشکیل دولت سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور کشورمان به 

تاخیر افتاد و زمان دقیقی برای از سرگیری مذاکرات مشخص نشد.
این مذاکرات در راستای بازگشت دوجانبه ایران و آمریکا به پایبندی 
کامل به توافق هسته ای است و در این راستا پیش می رود که بتواند 
از طریق اقداماتی هماهنگ شده، موجب بازگشت آمریکا و ایران به 

برجام شود.
منبع: تابناک
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ســازمان همیاری شــهرداریهای خراســان رضوی در نظر دارد با بهره گیری از سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت به آدرس setadiran.ir ، نســبت به انتخاب خدمات مشاوره مطابق جزئیات مندرج 

در اسناد و طی شماره سیستمی 2000091158000005  اقدام نماید.

تاریخ انتشار در سایت:   ساعت 8  روز دوشنبه 15 شهریورماه 1۴00

مهلت دریافت اسناد :  ساعت  8   روز شنبه 20  شهریور ماه  1۴00

مهلت ارائه پاسخ فراخوان  :   ساعت 8  روز پنج شنبه 25 شهریورماه  1۴00 ماه 

برگزاری فراخوان انتخاب مشــاورصرفاً از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت و کلیه مراحل 

فرآیند انتخاب مشاور شــامل دریافت اســناد )در صورت وجود هزینه مربوطه(، ارسال مستندات و 

انتخاب مشاور از طریق سامانه ستاد امکان پذیر می باشد.


